
Protokół z XLVII Sesji 

                       Rady Gminy Kościelisko z dnia 15 maja 2023 roku w godz. 9.00 – 11.30 

 

Przewodniczący  Artur Bukowski  otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Radna Małgorzata Lasak spóźniła się , nie brała udziału w głosowaniach.  

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Artur Bukowski TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

2 Janusz Czernik TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

3 Władysław Długosz TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

4 Mieczysław Dzierzęga TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

5 Piotr Kopeć TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

6 Maciej Krzeptowski TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

7 Małgorzata Lasak TAK • 15.05.2023 09:01 Nieobecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

8 Ryszard Mądry TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

9 Paweł Michniak TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 



12 Krzysztof Pitoń NIE • 15.05.2023 09:01 Nieobecny 

• 15.05.2023 10:18 Nieobecny 

13 Stanisław Staszel TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

14 Adam Tracz TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

15 Wojciech Urbaś TAK • 15.05.2023 09:01 Obecny 

• 15.05.2023 10:18 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu XLVI Sesji Rady Gminy Kościelisko  

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej, od 29 marca  2023 roku 

4. Interpelacje i zapytania radnych 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2022 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Kościelisko od PKP S.A. prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Kościelisku 

i obciążenie jej służebnością 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIX/294/18 z dnia 12 września 2018 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wschodniej części obszaru wsi Dzianisz w gminie Kościelisko, w rejonie 

„Polana”, pod nazwą – MPZP Dzianisz Polana II. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/50/19 Rady Gminy Kościelisko z dnia 23 

maja 2019 roku w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 

reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń na terenie Gminy Kościelisko ? 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego na realizację przewozów o charakterze użyteczności publicznej 



10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania "Poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w 

ciągu dróg wojewódzkich Województwa Małopolskiego". 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałaniu 

Narkomanii na rok 2023 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2040  

14. Sprawy bieżące 

15. Wolne wnioski  

16. Zakończenie obrad. 

Przebieg spotkania 

 

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Prowadzący Artur Bukowski otwarł XLVII Sesję Rady Gminy Kościelisko, stwierdził quorum, 

 i poddał jawnemu głosowaniu proponowany porządek obrad. 

 

Głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem porządku obrad XLVII Sesji Rady gminy 

Kościelisko? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 09:05 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 09:05 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 09:05 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 09:05 



4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 09:05 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 09:05 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 09:05 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 09:05 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 09:05 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:05 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:05 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 09:05 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 09:05 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 09:05 

 

W wyniku jawnego głosowania porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

 

2. Przyjęcie protokołu XLVI Sesji Rady Gminy Kościelisko  

 

Radni Janusz Czernik i Wojciech Urbaś potwierdzili, że protokół odzwierciedla przebieg XLVI 

Sesji Rady Gminy Kościelisko i wnieśli o przyjęcie go bez czytania.  

Uwag do protokołu nikt nie zgłosił.  

 

Prowadzący poddał jawnemu głosowaniu : Kto jest za przyjęciem protokołu XLVI Sesji Rady 

Gminy Kościelisko ? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 09:06 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 09:06 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 09:06 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 09:06 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 09:06 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 09:06 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 09:06 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 09:06 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 09:06 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:06 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:06 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 09:06 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 09:06 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 09:06 

 

W wyniku jawnego głosowania protokół przyjęto jednogłośnie. 

 

 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej, od 29 marca  2023 roku 

Wójt Gminy Roman Krupa: „ 29.03.2023 r. - XLVI Sesja Rady Gminy Kościelisko 03.04.2023 r. - 

dzień wolny 04.04.2023 r. - spotkanie z Dyrektorem Agencji Mienia Wojskowego w temacie 

Salamandry, postępowanie przetargowego na dzierżawę terenu, Polany Sywarne. 

Informowałem Państwa o szczegółach na ostatnim posiedzeniu Komisji Ekonomiki. 05.04.2023 

r. - dzień wolny 06.04.2023 r. - spotkanie z dyrektorami naszych szkół w temacie spraw 

bieżących związanych z ich funkcjonowaniem, 06.04.2023 r. - spotkanie z projektantem zadania 

budowa sieci wodociągowej w Witowie, celem zapoznania się z zakresem realizacji zadania. 

Przypominam radnym z sołectwa Witów o spotkaniu, które odbędzie się 23.05.2023 r. / 

wtorek o godz. 15:00. Proszę o obecność. 06.04.2023 r. - spotkanie z przedstawicielem firmy 

Tauron w temacie spraw bieżących, związanych z oświetleniem naszych sołectw, i przyszłą 

inwestycją w zakresie wymiany punktów świetlnych i przejścia na oświetlenie ledowe. 

07.04.2023 r. - dzień wolny 11.04.2023 r. - spotkanie z Panią Martą Szlachtowską, Dyrektor 

Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w temacie spraw bieżących, remontów, które jest potrzeba 



zrealizować w przyszłości. 12.04.2023 r. - wideospotkanie w ramach stowarzyszeni gmin 

górskich RP 14.04.2023 r. - spotkanie z wykonawca remontu Salamandry - etap 2, i ustalenie 

harmonogramu prac. Przypomnę, że zgodnie z umową roboty na tej drodze mają zakończyć się 

do końca czerwca. 14.04.2023 r. - spotkanie grupy zakupowej ds. energii w temacie organizacji 

postępowania przetargowego na zakup energii elektrycznej. 17.04.2023 r. - kolejne spotkanie z 

przedstawicielem firmy Tauron w temacie inwestycji w zakresie wymiany punktów świetlnych i 

przejścia na oświetlenie ledowe. 17.04.2023 r. - spotkanie z Prezesem Gminnym Zarządu 

Gminnego OSP Panem Krzysztofem Michniakiem w sprawach bieżących, dotyczących 

funkcjonowania naszych jednostek 18.04.2023 r. - spotkanie, z Antonim Byrdą, Burmistrzem 

Miasta Szczyrk i Prezesem Stowarzyszenia Porozumienie Gmin Górskich RP. 18.04.2023 r. - 

spotkanie z mieszkańcami Dzianisz / droga do Wróbli, i rozmowa na temat regulacji dalszego 

odcinka drogi. 19.04.2023 r. - Forum Wójtów w Krakowie 20.04.2023 r. - spotkanie z Panem 

Janem Pawlikowskim, przedstawicielem Polskiej Spółki Gazownictwa, w temacie terminarza 

inwestycji realizowanych przez spółkę na terenie naszej Gminy. 20.04.2023 r. - wideoczat o 

sprawach gminnych 21.04.2023 r. - finał akcji dbamy sprzątamy. Jeszcze raz dziękuję wszystkim, 

którzy przyłączyli się do działania. W sprzątaniu i porządkowaniu terenów zielonych, lasów i 

poboczy wzięło udział w sumie przez kilka tygodni kilkaset osób, w tym między innymi: - ok. 

330 uczniów i nauczycieli ze szkoły podstawowej w Kościelisku (w tym ok. 180 osób z klas II - IV 

zasadziło 115 krzewów i roślin zielonych na dwóch przyszkolnych rabatkach) a 150 uczniów 

ruszyło zbierać śmieci na terenie Kościeliska, - ze szkoły podstawowej w Witowie w sprzątanie 

zaangażowało się 150 osób, - ze szkoły podstawowej w Dzianiszu sprzątało 140 osób - ok. 100 

osób - pracowników Tatrzańskiego Parku Narodowego, Wód Polskich, Urzędu Gminy 

Kościelisko, radnych, radnych Młodzieżowej Rady Gminy Kościelisko, przedstawicieli firm Edu 

Tatry, Fabryki Talentów w Kościelisku, dzieci i dorosłych mieszkańców naszej gminy. Zebraliśmy 

łącznie ok. 200 worków śmieci mieszanych plus opony i odpady wielkogabarytowe. Z kolei w 

finale akcji, przy scenie plenerowej w Kościelisku na Chotarzu wzięło udział ok 250 osób. 

Podczas finału rozdaliśmy 100 cebulek mieczyków i begonii, 120 sadzonek kwiatów i 

skalniaków oraz 120 sadzonek buka. - Dziękuję za zaangażowanie. 21.04.2023 r. - udział w gali 

Marka Tatrzańską 2023 r. W tym roku laureatami Marki z Gminy Kościelisko zostali: - Joanna 

Galica-Dorula, - Monika Stanisławska Pitoń - Gminny Ośrodek Kultury Regionalnej Kościelisko - 

Gratulacje dla wszystkich nominowanych i laureatów 24.04.2023 r. – spotkanie członków 

Podhalańskiego Obszaru Funkcjonalnego, poświęconemu dyskusji na temat realizacji 

projektów w ramach zbliżającej się perspektywy finansowej 26.04.2023r. – udział w Walnym 

Zgromadzeniu Wspólników spółki SEWIK. Spotkanie i zgromadzenie, które kontynuowane było 

dnia 05.05.2023r. poświęcone były omówieniu i przyjęciu planów finansowych i 

inwestycyjnych spółki na ten rok. 27.04.2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Planu 

28.04.2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Ekonomiki. Spotkanie, w którym uczestniczyli 

przedstawiciele naszego partnerskiego miasta Tvardoszyn, z Panem Primatorem Ivanem Sasko 

na czele, dotyczyło ścieżek i szlaków rowerowych jakie chcemy aby powstały. Rozmawialiśmy 

na temat: -tras rekreacyjnych, rodzinnych; - możliwość połączenia przez Molkówkę ze ścieżką 

przez granicę z trasami w Oravicach, trasie Roztoki – Płazówka, innych…. Potrzebie łączenia ze 

„Szlakiem wokół Tatr”. Koniecznie. - o połączeniu z Zakopanem, - innych możliwych 

rozwiązaniach 02.05.2023r. – dzień wolny 03.05.2023r. – udział w Mszy Św. za ojczyznę i w 

intencji naszych strażaków. 04.05.2023r. – spotkanie z Dyrektorami naszych szkół poświęcone 



sprawom bieżącym związanych z ich funkcjonowaniem. 04.05.2023r. – spotkanie z wykonawcą 

budowy sieci kanalizacyjnej w Witowie. Temat: zmiany wynikające z modernizacji ewidencji 

gruntów i budynków, harmonogram robót. Prace rozpoczną się na przełomie czerwca/lipca. 

08.05.2023r. – spotkanie związane z odbiorem inwestycji związanej z przebudową remizy OSP 

Kościelisko. 09.05.2023r. – spotkanie z Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 

w Krakowie w temacie opinii i uzgodnień dla zmian obszarowych studium, jakie w tej chwili są 

przez nas procedowane. 11.05.2023r. – udział w posiedzeniu Komisji Ekonomiki i Rozwoju 

Gospodarczego Gminy Kościelisko. Poruszyliśmy wiele tematów. Mówiliśmy o drogach i 

harmonogramie prac, ścieżkach i szlakach rowerowych, potrzebie opracowania dokumentacji 

projektowej dla ul. Nędzy Kubińca, budynku „Nasz Dom” (żłobek i przedszkole), modernizacji 

Domu Ludowego. 12.05.2023r. – spotkanie z wykonawcą realizacji budowa budynku 

wielofunkcyjnego w Witowie. Kwestia przyłącza wody to główne tematy spotkania. Informacja 

o preferencyjnym zakupie węgla: Zgodnie z ustawą o zakupie preferencyjnym paliwa stałego 

dla gospodarstw domowych dystrybucję węgla w Gminie Kościelisko zakończyliśmy w dniu 28 

kwietnia 2023 r. Po oszacowaniu przez składy pozostałej ilości węgla, Gmina Kościelisko 

zgodnie z nowelizowaną ustawą o obowiązkach przedsiębiorców w zakresie gospodarowania 

niektórymi odpadami oraz o opłacie produktowej oraz niektórych innych ustaw w dniu 12 

maja 2023 r. ogłosiła sprzedaż końcową węgla, która z dniem 15 maja 2023 r. została 

zakończona. Wszystkie złożone wnioski zostały rozpatrzone, a węgiel po cenie preferencyjnej 

zakupił każdy mieszkaniec gminy, który złożył wniosek, odebrał informacje o pozytywnym 

rozpatrzeniu wniosku i wpłacił pieniądze we wskazanym terminie. Łącznie węgiel w Gminie 

Kościelisko zakupiło 675 osób, co przekłada się na ponad 1000 ton węgla. Informacja z 

zamówień publicznych. Do najważniejszych postępowań jakie zostały przeprowadzone w 

okresie międzysesyjnym należą… Dziękuję pracownikom, całemu mojemu zespołowi za 

działanie i zaangażowanie w okresie międzysesyjnym. Panowie Przewodniczący, Wysoko Rado, 

Szanowni Państwo, To wszystko co chciałem przekazać w ramach sprawozdania. Dziękuję za 

uwagę.” 

Pytań ani uwag do sprawozdania nie było.  

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem sprawozdania Wójta z 

działalności międzysesyjnej ? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 09:19 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 09:19 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 09:19 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 09:19 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 09:19 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 09:19 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 09:19 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 09:19 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 09:19 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:19 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:19 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 09:19 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 09:19 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 09:19 

 

W wyniku jawnego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych – nie było.   

 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2022 

 

Inspektor Maria Raszczyk: „Wypełniając obowiązek Gminy Kościelisko jako organu 

wykonawczego jednostki samorządu terytorialnego wynikający z art. 5a ust 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, zgodnie z którym przedłożyć należy Radzie 

Gminy Kościelisko jako organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego 

sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 

poprzedni a także opublikować je w Biuletynie Informacji Publicznej w terminie najpóźniej do 

dnia 31 maja następnego roku w dniu 08.05.2023 r. złożono do Rady gminy Kościelisko w/w 

Sprawozdanie za rok 2022, a w dniu 11.05.2023 zostało ono szczegółowo omówione 

przedstawione na posiedzeniu Komisji Ekonomiki. 



Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok 2022 
zostało przygotowane na podstawie Autoewaluacji Rocznego Programu Współpracy Gminy 
Kościelisko z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2022. 
 

Gmina ma obowiązek rokrocznie uchwalać Roczny Program Współpracy 
z organizacjami pozarządowymi. Program ten jest jednym z podstawowych dokumentów, który 
określa istotne elementy współdziałania Gminy Kościelisko z organizacjami pozarządowymi. 

Współpraca Gminy Kościelisko z organizacjami pozarządowymi odbywała się zgodnie z 
ustawą z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1057 ze zm.) oraz Uchwałą Rady Gminy Kościelisko  z 
dnia 20 października 2021 r. Nr XXIX/224/21 Rocznym Program Współpracy Samorządu Gminy 
Kościelisko Z Organizacjami Pozarządowymi I Podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022, 
zmienionym Uchwałą Rady Gminy Kościelisko z dnia 29 listopada 2022 r. Nr XXX/238/21 w 
sprawie zmiany Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy Kościelisko Z Organizacjami 
Pozarządowymi I Podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 w zakresie wysokości środków 
budżetowych przeznaczonych na realizację zlecanych w 2022 r. zadań publicznych określonych 
tym Programem 

Głównym celem Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi na 2022 rok było 
kreowanie aktywności obywatelskiej, współodpowiedzialności, a tym samym zapewnienie 
efektywnego działania na rzecz poprawy jakości życia mieszkańców Gminy poprzez budowanie 
partnerstwa pomiędzy administracją publiczną a organizacjami pozarządowymi, rozwijanie 
współpracy z organizacjami pozarządowymi i wykorzystywanie ich społecznej aktywności w 
zaspokajaniu zbiorowych potrzeb Gminy. 

W art. 5a ust. 1 cytowanej wyżej ustawy określony został obowiązek konsultacji Rocznych 
Programów Współpracy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust 3 w/w ustawy. Zgodnie z prawem Roczny Program Współpracy na rok 2021 został 
opracowany i poddany w dniach od 14.09.2020 r. do 28.09.2020 r. konsultacjom społecznym a 
po ich przeprowadzeniu i sporządzeniu protokołu z ich przebiegu został przesłany w dniu 
01.10.2020 r. do Rady Gminy Kościelisko celem podjęcia stosownej uchwały. 

Podstawową formą współpracy z organizacjami pozarządowymi jest popieranie ich 
działań w celu realizacji wspólnych potrzeb oraz zlecanie im w formie wspierania lub 
powierzania do wykonania zadań publicznych. 

Na realizację zadań publicznych w 2022 r. ogłoszono 5 Otwartych Konkursów Ofert: 
1. Liczby ogłoszonych konkursów ofert – 5 konkursów ofert 
1. Konkurs z zakresu – Kultury Fizycznej i Sportu – upowszechnianie kultury fizycznej 

i sportu, szkolenia dzieci i młodzieży szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Kościelisko oraz organizacja dla tych dzieci i młodzieży imprez sportowych i udziału we 
współzawodnictwie sportowym w roku 2022  

Oferty złożone w konkursie: 
❖ Stowarzyszenie UKS „REGLE z siedzibą w Kościelisku 
❖ Zakopiański Klub Sportowy „Asy” z siedzibą w Zakopanem  
❖ Fundację Integracji Przez Sport Handicap - Zakopane”, 
❖ Stowarzyszenie Klub Sportowy Zakopane, 



2. Konkurs - z zakresu – Wspieranie i upowszechniania kultury fizycznej i sportu – 
przygotowanie i naśnieżanie ogólnodostępnych rekreacyjnych tras biegowych w sezonie 
zimowym od lutego do grudnia 2022 roku oraz utrzymywanie tych tras w sezonie letnim. 
Konkurs z tego zakresu ogłaszany dwukrotnie w pierwszym nie złożono żadnej oferty. 

Oferty złożone w drugim konkursie: 
❖ Stowarzyszenie Biathlonowy Klub Sportowy „Wojsko Polskie Kościelisko z siedzibą w 

Kościelisku, 
3. Konkurs - z zakresu – profilaktyki i przeciwdziałania alkoholizmowi, narkomanii 

i innym uzależnieniom poprzez organizację zajęć w dziedzinie kultury, sztuki, edukacji, 
kultury fizycznej, w okresie wakacyjnym oraz w trakcie trwania roku szkolnego dla dzieci i 
młodzieży szkół gminnych w 2022 r.  

Oferty złożone w konkursie: 
❖ Stowarzyszenie UKS „REGLE z siedzibą w Kościelisku 
❖ Stowarzyszenie „Łączymy Pokolenia” 

Ze względu na braki formalne w złożonych ofertach nie wyłoniono w tym konkursie żadnego 
oferenta.  
4. Konkurs - z zakresu – kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego oraz 

podtrzymywania i upowszechniania tradycji narodowej, pielęgnowania polskości oraz 
rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej i kulturowej poprzez organizację imprez i 
wydarzeń kulturalnych pod tytułem: Aktywne Gospodynie w Gminie Kościelisko – 2022 r. 

Oferty złożone w konkursie: 
❖ Stowarzyszenie Koło Gospodyń Wiejskich w Witowie 
❖ Stowarzyszenie Koło Gospodyń Wiejskich w Kościelisku 
❖ Stowarzyszenie Blisko Tatr  

5. Konkurs z zakresu pomocy społecznej, w tym pomocy rodzinom i osobom w trudnej sytuacji 
życiowej oraz wyrównywania szans tych rodzin i osób, nauki, szkolnictwa wyższego, 
edukacji, oświaty i wychowania pod tytułem: 

„PROWADZENIE PLACÓWEK WSPARCIA DZIENNEGO DLA DZIECI  I MŁODZIEŻY 
W GMINIE KOŚCIELISKO W 2022”  

❖ Oferta Wspólna - Stowarzyszenie Na Rzecz Rozwoju i Aktywności Społecznej „ZROZUM 
BY POMAGAĆ” z Zakopanego, - Krakowska Fundacją Psychoterapii 
i Rozwoju „Dom Terapii” z Krakowa. 

 
Środki określone w RPWzOP wynosiły 565.000,00 zł. (słownie pięćset sześćdziesiąt pięć  

złotych 00/100 groszy). 
1. Na realizację zadań publicznych w rozstrzygniętych konkursach ofert przekazano ogólną 

kwotę 530.000,00 zł   
2. Na realizację zadań publicznych w rozstrzygniętych konkursach ofert wykorzystano kwotę 

488.097,03 zł.  
3. Niewykorzystane przez organizacje dotacje zostały zwrócone w kwocie 41.902,97 zł.  
   

Wszystkie konkursy oraz ogłoszenia o wyborze ofert, ogłaszane były w Biuletynie 
Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu Gminy Kościelisko i na Tablicy Ogłoszeń 
Urzędu Gminy Kościelisko, zgodnie z obecnymi wymogami ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie oraz Rocznym Programem Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi na 2022. 



Współpraca Gminy Kościelisko z organizacjami pozarządowymi odbywa się także 
w inny niż finansowy sposób. Organizacje pozarządowe informowane są na bieżąco 
o istotnych dla nich sprawach poprzez korespondencję bezpośrednią, kontakt telefoniczny oraz 
kontakt bezpośredni w trakcie spotkań w Urzędzie Gminy Kościelisko.  

Istotną częścią współpracy Gminy Kościelisko z organizacjami pozarządowymi jest także 
wsparcie organizacyjne przy prowadzonych przez te podmioty statutowych przedsięwzięciach, 
chociażby poprzez nieodpłatne udostępnianie lokali, użyczenia sprzętu technicznego celem 
realizacji zleconych zadań publicznych oraz pomoc w inny możliwy i dostępny sposób. 

Po przeprowadzonych we wrześniu 2022 r. konsultacjach społecznych nad Rocznym 
Programem Współpracy Samorządu Gminy Kościelisko z Organizacjami Pozarządowymi i 
Podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022, Program został przesłany do Rady Gminy 
Kościelisko i w dniu 27 października 2022 r. Rada Gminy Kościelisko podjęła Uchwałę Nr 
XLI/314/22 w sprawie Rocznego Programu Współpracy Samorządu Gminy Kościelisko Z 
Organizacjami Pozarządowymi I Podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 

 
Gmina Kościelisko współpracuje ze wszystkimi organizacjami pozarządowymi, które są 

taką współpracą zainteresowane i zaangażowane w życie jej mieszkańców. Na jej terenie swoją 
siedzibę ma 34 organizacji pozarządowych w formie stowarzyszeń w tym zwykłych i 
rejestrowych zarejestrowanych w KRS i KRKGW, klubów sportowych, fundacji i innych. Dane te 
są zgodne ze zaktualizowanym na marzec 2023 r. wykazem organizacji pozarządowych 
działających na terenie Gminy Kościelisko. 

Z Gminą Kościelisko współpracują także organizacje pozarządowe spoza jej terenu 
działające na rzecz jej mieszkańców w szczególności dzieci i młodzieży. W 2022 r. z Gminą 
kościelisko współpracowały dwa piłkarskie kluby sportowe 

Współpraca Gminy Kościelisko z organizacjami pozarządowymi przynosi pozytywne 
efekty, pokazuje jak poprzez wsparcie finansowe, ale także i pozafinansowe formy działania, 
można czynić więcej i w sposób bardziej urozmaicony na rzecz społeczności lokalnych. Coraz 
więcej organizacji współpracuje z Gminą i bierze udział we wspólnych przedsięwzięciach. 

Dobra współpraca pozwala rozpoznać potrzeby mieszkańców Gminy Kościelisko i ma 
wpływ na planowanie dalszych działań w tym zakresie oraz owocuje realizacją wspólnych 
projektów i zadań na rzecz środowiska lokalnego oraz gości przebywających na jej terenie.” 

Pytań ani uwag do sprawozdania  nie było.  

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że 

sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane na posiedzeniu Komisji w dniu 11 maja 2023 

roku. 

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za przyjęciem sprawozdania z realizacji 

Gminnego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2022? 

 

 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 09:29 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 09:29 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 09:29 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 09:29 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 09:29 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 09:29 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 09:29 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 09:29 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 09:29 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:29 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:29 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 09:29 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 09:29 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 09:29 

 

W wyniku jawnego głosowania sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.   

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Kościelisko od PKP S.A. prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w 

Kościelisku i obciążenie jej służebnością 



Geodeta Gminny Łukasz Armata : „ Zgodnie z art. 39 ust. 3 ustawy z dnia 8 września 2000 r. o 

komercjalizacji i restrukturyzacji przedsiębiorstwa państwowego "Polskie Koleje Państwowe" 

(t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 2542) „mienie PKP SA może być przekazane nieodpłatnie, w drodze 

umowy, na własność jednostkom samorządu terytorialnego, na cele związane z inwestycjami 

infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań własnych tych jednostek w dziedzinie 

transportu”. 

Przedmiotem uchwały jest przekazanie na rzecz Gminy Kościelisko prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej, oznaczonej jako działki ewid. nr 2575/1, nr 2576/1 w 

celu realizacji zadań związanych z inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu 

zadań własnych Gminy w dziedzinie transportu – droga publiczna. Działki znajdują się w pasie 

drogowym ul. Sywarne. Niniejsza uchwała stanowi uzupełnienie uchwały nr XLVI/350/23 Rady 

Gminy Kościelisko z dnia  29 marca 2023r.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że 

sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane na posiedzeniu Komisji w kwietniu 2023 roku. 

 

Przewodniczący Rady Artur Bukowski: „Panie Łukaszu ja sobie pozwolę tylko dopytać, czy 

temat tej uchwały i tych nieruchomości zamyka problem Sywarnego czy jeszcze nam coś tam 

zostało? To znaczy on zamyka kwestie działek, które są w użytkowaniu wieczystym, pozostanie 

nam jeszcze kwestia działek, które są w trwałym zarządzie, ale on one są w innym trybie” 

Geodeta Łukasz Armata: „ Własność jest regulowana w trybie komunalizacji, też Rada Gminy 

podejmowała uchwałę w tej sprawie, ale już z kolei uchwałę wyrażającą zgodę na 

komunalizację, także tą dwa... dwoma trybami są prowadzone postępowania w sprawie 

Sywarnego.” 

Artur Bukowski: „Rozumiem, ale czyli jeszcze chwilę czasu zanim Sywarne będziemy mieli... Już 

jest... wyczyszczone? Już jest, już chwila, w zasadzie końcówka. Ok. To cieszy, że to już jest ten 

etap.” 

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLVII/ 354/23 w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Kościelisko od PKP S.A. prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Kościelisku i obciążenie jej służebnością? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 09:32 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 



Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 09:33 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 09:32 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 09:33 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 09:33 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 09:32 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 09:32 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 09:33 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 09:32 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:32 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:32 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 09:32 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 09:32 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 09:33 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr 

XLVII/ 354/23 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Kościelisko od 

PKP S.A. prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Kościelisku i obciążenie 

jej służebnością.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

7. Podjęcie uchwały nr XLVII/355/23  w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXIX/294/18 z dnia 12 

września 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wschodniej części obszaru wsi Dzianisz w gminie 

Kościelisko, w rejonie „Polana”, pod nazwą – MPZP Dzianisz Polana II. 



Przewodniczący Komisji Planu Zagospodarowania Przestrzennego i Inwentaryzacji Mienia 

Komunalnego Gminy Janusz Czernik : , Wysoka Rado, Szanowni zebrani, na posiedzeniu Komisji 

planu zagospodarowania przestrzennego i inwentaryzacji mienia w dniu 26 kwietnia 

omówiono projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały numer XXXIX/294/18 z dnia 12 

września 2018 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wschodniej części obszarów wsi Dzianisz w gminie 

Kościelisko, w rejonie "Polana" pod nazwą - MPZP Dzianisz Polana II.I przedmiotowa uchwała 

wprowadza zmianę polegającą na zmniejszeniu obszaru objętego zmianą planu o działki 

ewidencyjne numer 8278/1, 8278/2, 8278/3 i to jest jakby cała istota zmiany w przedmiotowej 

uchwale. I na tym posiedzeniu Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję 

bardzo”. 

Prowadzący Artur Bukowski: Dziękuję, Pani Agnieszka [niezrozumiałe] Pan Przewodniczący Pan 

ją wyręczył czy chciałaby Pani coś dodać? Ok dziękuję, ewentualnie jak będą pytania i pytanie 

czy są pytania do tej uchwały jeżeli chodzi o Radnych? Nie widzę”. 

 

Uwag ani pytań nie było.  

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLVII/355/23 w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/294/18 z dnia 12 września 2018 r. w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wschodniej 

części obszaru wsi Dzianisz w gminie Kościelisko, w rejonie „Polana”, pod nazwą – MPZP 

Dzianisz Polana II ? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 09:36 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 09:36 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 09:36 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 09:39 



4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 09:37 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 09:36 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 09:36 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 09:36 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 09:36 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:36 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 09:36 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 09:36 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 09:36 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 09:37 

 

 

W wyniku jawnego głosowania rada Gminy Kościelisko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLVII/355/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/294/18 z dnia 12 września 2018 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wschodniej części obszaru wsi Dzianisz w gminie Kościelisko, w rejonie „Polana”, pod nazwą – 

MPZP Dzianisz Polana II. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/50/19 Rady Gminy Kościelisko z dnia 23 

maja 2019 roku w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 

reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń na terenie Gminy Kościelisko ? 

 

Kierownik Agnieszka Grzegorczyk: „Państwu chciałam przedstawić wyniki prac nad zmianą 

kodeksu reklamowego i przypomnieć jak one przebiegały, a mianowicie w czerwcu 21 roku 

podjęli Państwo uchwałę o przystąpieniu do zmiany niektórych treści Kodeksu reklamowego i 

ta uchwała zmieniona została 27 października 22 roku. Przedmiotem zmian ma być 

wprowadzenie ustaleń dotyczących szyldów wolnostojących, szczególnie w sytuacji, kiedy nie 

ma ogrodzeń i drugi... druga ważna treść dotyczyła wprowadzenia możliwości stosowania 

ogrodzeń prefabrykowanych. Dosyć długo trwały dyskusje na temat możliwości rozwiązania 

tych kwestii, ale w efekcie projekt został przygotowany, przedstawiony do zaopiniowania i 

uzgodnień, a następnie wyłożony w dniach od 1 lutego do 1 stycznia możliwością składania 

uwag od 1 lutego do 1 marca z możliwością składania uwag do 15 marca. Wpłynęły dwie 

uwagi, które nie zostały uwzględnione przez Wójta Gminy Kościelisko. Pierwsza to była uwaga 

Towarzystwa Opieki nad Zabytkami, a druga osoby fizycznej. Jeżeli chodzi o treści tej uwagi to 



były one pierwsza złożona nie dość przed terminem to jeszcze wykraczała poza zakres zmian. 

Natomiast druga uwaga, osoby fizycznej też wychodziła poza zakres zmian, które... które 

[niezrozumiałe] uchwała o przystąpieniu. W tej części nie mogła być uwzględniona, natomiast 

w jej drugiej części była bezprzedmiotowa, a mianowicie dotyczyła wyłączania obiektów... 

wyłączenia obiektów typu stacja kontroli pojazdów z obowiązujących przepisów reklamowych 

ze względu na brak zgodności z rozporządzeniem Ministra Transportu i Budownictwa Wójt 

Gminy Kościelisko stwierdził, rozstrzygając tę uwagę, że Kodeks nie ogranicza, a wręcz 

poprawia możliwość lokalizacji stacji... szyldu dla tej stacji, i wręcz jest spełnieniem 

obowiązujących przepisów i nie stoi w sprzeczności z rozporządzeniem. Jeżeli chodzi o samą 

treść przygotowanego dzisiaj projektu uchwały to dotyczy on wprowadzania szyldu 

wolnostojących przy następujących zasadach: jeżeli jest ustawiony równolegle do drogi, to 

może być troszkę większy niż szyld postawiony pod kątem do drogi i jeżeli szyld ma obudowę 

regionalną również może być większy niż szyld, który takiej oprawy regionalnej nie posiada. 

Jeśli chodzi o możliwość stosowania ogrodzeń prefabrykowanych to w projekcie zapisano, że 

jest... są one dopuszczone, za wyjątkiem tych sytuacji, kiedy na posesji znajduje się obiekt 

objęty ochroną konserwatorską, a więc zmiany do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków. W treści tej uchwały również uporządkowane zostały kwestie małej architektury i 

[niezrozumiałe], które zostały doprecyzowane, dopowiedziane ze względu na to, że być może 

będzie taka potrzeba właśnie oznaczenia takimi obiektami [niezrozumiałe]. Dziękuję.” 

 

Prowadzący Artur Bukowski: „Dziękuję Pani Agnieszko. Poproszę Przewodniczącego Komisji 

Planu o opinię”. 

Janusz Czernik: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni zebrani, na posiedzeniu 

Komisji Planu Zagospodarowania Przestrzennego i Inwentaryzacji Mienia w dniu 26 kwietnia 

omówiono projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały numer VI/50/19 Rady Gminy 

Kościelisko z dnia 23 maja 2019 w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych, urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń na terenie Gminy 

Kościelisko. Do projektu uchwały zostały zgłoszone dwie uwagi. Po wyczerpującej dyskusji, 

dyskusji na posiedzeniu Komisji, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, tym 

samym przychylając się do propozycji Pana Wójta o nieuwzględnieniu wniesionych uwag. O 

najważniejszych zmianach jaka, jakie prowadzi ten projekt uchwały Pani kierownik już 

powiedziała, czyli wprowadzenie możliwości sytuowania szyldów wolnostojących oraz 

dopuszczenie elementów prefabet... prefabrykowanych w czasie budowy ogrodzeń. Cóż 

można jeszcze powiedzieć, a także inne zmiany porządkowe, o których też Pani Kierownik już 

powiedziała. Wprowadzone zmiany były inicjowane przez Państwa Radnych, między innymi 

przez Państwa Radnych z Witowa, nie będę wszystkich wymieniał, Pana Radnego Pawła 

Michnika z Dzianisza. Podsumowujący, co należy stwierdzić: w Gminie Kościelisko aktualnie 

zarejestrowanych jest 767 podmiotów gospodarczych, aktywnych podmiotów, bo 

nieaktywnych, które gdzieś tam zawieszały, jest więcej, i omawiany projekt obejmuje swoim 

zasięgiem teren całej Gminy Kościelisko. Po jego wyłożeniu w dniu... do publicznego wglądu, w 

dniu pierwszy... w dniach od 1 lutego 2023 do 1 marca 2023 do projektu zostały zgłoszone 

tylko dwie uwagi, z czym należy stwierdzić, że tylko jedna uwaga pochodzi od podmiotu 



gospodarczego, no taki efekt należy uznać, iż projekt ten uzyskał akceptację ze strony, dobrą 

akceptację ze strony podmiotów, które będą musiały się do zapisów tych zmian stosować. 

Mając na uwadze powyższe bardzo proszę Wysoką Radę o podjęcie tej uchwały. Dziękuję.” 

Radny Paweł Michniak: „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Radni, Szanowni 

mieszkańcy, po długich i żmudnych dyskusjach udaje się nam tutaj wprowadzić kilka dobrych 

poprawek do tego kodeksu reklamowego, o które tutaj postulowałem już 3 czy 4 lata temu, 

podczas kiedy uchwaliliśmy tutaj pierwszą wersję kodeksu reklamowego, udało się też tutaj 

złagodzić przepisy dotyczące płotów, tutaj sygnalizowane przez Radnych z Witowa. Jest lepiej, 

ale nie jest najlepiej. Zawsze by mogło być lepiej, więcej i bardziej widoczne, żeby były te 

szyldy. Na ostatniej Komisji tutaj rozstrzygaliśmy uwagę tu jednego z przedsiębiorcy z Witowa. 

Szkoda, że go dzisiaj tutaj nie ma. Uważam, że na przyszłość trzeba byłoby jeszcze wprowadzić 

kilka modyfikacji, w tym kodeksie reklamowym. Na ostatniej Komisji też wyszło kilka jeszcze 

spraw tutaj, gdzie by można było zmienić ten kodeks reklamowy, chociażby tutaj sprawa 

analizowana przez jednego Radnego, że są teraz reklamy wiszące na tych daszkach na 

balkonach i w myśl tego kodeksu reklamowego te reklamy trzeba zdejmować i stawiać reklamy 

przed tymi budynkami. No uważam, że to jest całkowicie bezsensowne. Nie trzeba byłoby to 

też tutaj znormalizować. Myślę, że też, że dobrze byłoby na przyszłość wprowadzić taki system 

odstępstw od tego kodeksu reklamowego. Jeśli tak jak ta sprawa tutaj co jest ostatnią uwagą, 

jeśli byśmy mieli taką możliwość dawania odstępstw w takim w kodeksie reklamowym, 

przedsiębiorca by przedstawił projekt, lokalizację tego i wtedy byśmy mogli się zająć tutaj tym 

na Komisji planu, tutaj zasięgnąć opinię Pana Wójta w tej sprawie i podjąć decyzję taką czy 

inną. Wiemy, że na naszym terenie tworzy się dużo tych interesów. Nikt nie przewidział na 

etapie tworzenia tutaj tego kodeksu reklamowego, że ktoś wybuduje u nas stację 

diagnostyczną, zainwestuje 5 milionów złotych i będzie... nie będzie mógł sygnalizować, że 

jego stacja jest w tym miejscu. Jak wiemy tu Radni, w szczególności z Witowa wiedzą, że ta 

stacja jest oddalona 100 m od głównej drogi, no i jest problem z tą informacją tutaj nie. 

Wiemy także, że już teraz w planie zagospodarowania są plany na przykład budowy tutaj 

ścieżki w koronach drzew na Butorowym nie, też prawdopodobnie by potrzebowali trochę 

większy ten szyld. Czy na przykład jakby ktoś jakieś termy w naszym rejonie wymyśli, też 

dobrze byłoby takie kiedyś odstępstwo dać. Także tyle w tym temacie dobrze, że się udało tyle 

zrobić tutaj. Dziękuję też Radnym, którzy poparli tutaj moje propozycje i dziękuję bardzo.” 

Radny Piotr Kopeć: „ Wysoka Rado jest szansa na zakończenie tego trwającą kilka lat 

poprawiania, jeżeli chodzi o całą uchwałę, to przez te lata pewnie doszliśmy do tego, że bardzo 

dobrze, że udało się nam poprzez tą uchwałę i kolejne zapisy zmienić to, że znikły te 

wielkogabarytowe reklamy czy szyldy, które były jeszcze w terenach polan niezabudowanych, 

to jest główne osiągnięcie. Też nie  mamy zaśmieconych miejscowości, generalnie szyldami, 

reklamami. Natomiast już po tej uchwale zauważyliśmy, że z kolei uniemożliwiliśmy, no 

pokazanie, zwłaszcza jeżeli domy czy czy działalność jest oddalona od drogi głównej czy 

gminnej, żeby, żeby ten to wskazanie było poza malutkimi kierunkowskazami. Teraz te 

poprawki, które nanosimy, które były omawiane już wielokrotnie i trwało to grubo ponad rok, 

mamy szansę uchwalić, tak jak Paweł mówił, żeby żeby właśnie w rejonie czy ogrodzenia, czy 

też ten wolnostojący szyld, którego brakowało, Pani Agnieszka też tam nazwała, bo też takie 

głosy były wcześniej do urzędu, aby wreszcie to tu nanieść w tej uchwale poprzez zmiany. 



Jeszcze jeszcze też wnioskowaliśmy o to, żeby ogrodzenia, murki, słupki mogły być z 

prefabrykatów, które przypominają oczywiście  rodzimy materiał, aby też trochę oszczędzać to 

środowisko, bo kamień pozyskiwany u nas no jest w małej ilości i to też grozi  tym, że później 

coś tam jest niszczone, zbocza czy inne takie sytuacje się pojawiały. Więc wydaje się że 

porządkujemy sprawy kodeksu. Nie, oczywiście nie usuwamy tu tych głównych zapisów, które 

od początku były ważne i jako wnioskujący Radni z Witowa, mimo to, że nie wszystko się udało, 

widzimy jednak to, że jest to potrzebne, aby po tych dyskusjach i sporach wokół tych tematów 

przyjąć rozsądne rozwiązania i dzisiaj je przegłosować.” 

Radny Władysław Długosz: „Panowie Przewodniczący, Szanowny Panie Wójcie, Szanowni 

Radni, Szanowni pracownicy urzędu, na ostatniej Komisji dość ostro tu było rozma..Bo ta 

sprawa bardzo mocno i emocjonalnie była tu rozważana pod kątem co Paweł mówił. Bo tu był 

obecny ten gość, który ma tę stację diagnostyczną, no i... no i po prostu wynikało, że... żeby 

Radni tę uchwałę poparli na obecny czas, a później można zrobić zmiany. Nawet i w tym 

temacie się chcemy powiedzieć, że żebyśmy mogli dziś po prostu to przegłosować, ale na 

następnej sesji zrobić automatycznie zmiany, żeby te możliwości dać tym osobom, które po 

prostu tego ten temat wymaga, żeby po prostu nie utrudniać, bo pomagać tym 

przedsiębiorcom, którzy po prostu tego żądają i żeby ich działalność była po prostu 

zauważalna. Bo to jest dla nich bardzo ważne. No i jakby  nie było, to to jest dla ludzi takie 

działanie, żeby mogli korzystać z takiego, z takiej obsługi jak stacja diagnostyczna czy inne, inne 

jakieś działalności gospodarcze. I chciałbym żeby mi tu odpowiedzieć czy jest taka możliwość, 

żeby żeby jak dziś to przejdzie, bo taka była mowa, że można to po prostu zaufać, a potem 

można automatycznie jakby zmieniać, zmieniać, bo tak to by my cofnij się do tyłu 

automatycznie, nie, z całą procedurą. Jeżeli jest taką możliwość, no to mi wydaje, że tu można 

po prostu by dziś to uchwalić, ale na następnej sesji przygotować temat, żeby my zrobili te 

zmiany, które po prostu wymagają po prostu w terenie tych reklam, faktycznie takich jako ci 

przedsiębiorcy żądają. Czy mnie dobrze zrozumiano, czy nie bardzo?” 

Prowadzący Artur Bukowski: „ Panie Władysławie odpowiadając Panu na pytanie tak, jest taka 

możliwość. Ja bym... ja sobie pozwolę dodać do tego komentarz tylko taki, że patrząc na 

kodeks reklamowy, który uchwaliliśmy w 19 roku, po 2 latach jego obowiązywania 

przystąpiliśmy do jego zmiany, zbierając uwagi i zbierając zmiany z tego okresu. Trochę moim 

zdaniem po pierwsze trudnym będzie uchwalenie zmiany w tej kadencji, o której Pan 

Władysław mówi, bo jak patrzymy na proces proces zmiany planu, trwał on w tym przypadku 2 

lata. Tak Pani Agnieszko? Od 21 roku, więc obawiam się, że może być problem i przerzucenie 

na kolejną kadencję. Kolejna kwestia też tutaj do rozwagi i do wprowadzenia, wolałbym i 

chciałbym, żebyśmy poczekali chociaż parę miesięcy, zobaczyli jak te zmiany wpłyną na na to, 

co co będzie mógł chociażby ten przedsiębiorca zrobić na podstawie tego kodeksu i wtedy 

podjąć decyzję, jeżeli będziecie uważali, że taką taka potrzeba jest, nie ma problemu, tak jak i 

w poprzedniej w poprzednich wnioskach Radny ma prawo złożyć wniosek do Komisji planu o 

wszczęcie procedury zmiany kodeksu reklamowego, który dzisiaj uchwalimy, jeżeli nie, no to to 

tak tak czy inaczej do całego kodeksu, który już obowiązuje i na tej podstawie tak Panie 

Władysławie Radny ma prawo złożyć wniosek i Komisja po poparciu wszczyna procedurę 

zmiany... zmiany tego kodeksu reklamowego. Czy coś jeszcze dodać, Panie Władysławie, czy 

nie trzeba? (...) żywe istoty w tej Radzie, na czele z Panem jako najważniejszą osobą 



przyspieszyć te procedowanie. Panie Władysławie, jeżeli będzie poparcie Radnych i jeżeli 

będzie taka zmiana konieczna, procedura pójdzie. Ja nie daję gwarancji na ile szybko, patrząc 

tak jak mówię na zmiany, te, które były przeprowadzane, opiniowanie, inne kwestie, tą zmianę 

procedowaliśmy 2 lata, tak. Procedujemy dalej... Ale nie powracajmy tak daleko do tyłu, bo 

patrzmy na dzisiejszy dzień, bo człowiek się może mylić i myli się i po prostu później do tyłu się 

cofać, to już trudno żeby naprawić ten błąd, bo po prostu trzeba zmieniać realia do przodu. 

Z jednej strony tak... Bo mamy doświadczenie no i...” 

Artur Bukowski: „Panie Władysławie, Radni będą decydowali co z tym zrobić. Dyskusja myślę, 

że też się wywiąże na temat odstępstwa, bo uważam to za odstępstwo, a wiemy dobrze z 

doświadczenia, że odstępstwa i pojedyncze... pojedyncze uchwały, które powstawały czy 

zmiany powstawały pod dany... pod dane osoby, powodowały precedens, a precedensy potem 

są nie do podważenia. I tutaj też miałbym prośbę, żeby chcąc procedować tą zmianę, dalej 

brać pod uwagę tą kwestię, bo jeżeli chodzi o usługi, to usług na terenie Gminy Kościelisko jest 

prowadzonych wiele i zakładam, że wielu przedsiębiorców chciałoby otrzymać odstępstwa 

dotyczące szyldów czy też reklam na terenie Gminy Kościelisko. A póki co takich odstępstw nie 

ma tak, także to jest w woli przemyślenia na przyszłość. 

Artur Bukowski: „Dziękuję za ten za to przychylne słowo, no ale tu jest taki dylemat, że jak nie 

przegłosujemy dzisiaj, to stanie sprawa znowu do tyłu czasowo... Inaczej, Panie 

Władysławie...Jak wniosek podejmiemy, jak tu dziś przejdzie, a my wniosek podejmiemy, to 

Pan mówi, że też długo to będzie trwać, czyli chodzi o tego głównego człow... te osoby, które 

czekają na zmianę, no też wiadomo, no po prostu oczekiwać to dosyć długo. Mi się wydaje, że 

to właśnie to  procedowanie jest no przeciągane zbyt długo i ludzie później narzekają, że my 

się opieramy zawsze, jako Radni, na wypowiedziach mieszkańców, że no, że nie jest dobrze, a 

my chcemy jak najlepiej, a czasem wychodzi inaczej. No i co?! No i potem my nie możemy się 

tego wytłumaczyć, że jest tak, a nie inaczej. Także apeluję, żeby my w jakiś sposób po prostu 

pomagali ludziom, A nie utrudniali im życia.” 

Radny Janusz Czernik: „ Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni zebrani, Szanowni 

Państwo, po wysłuchaniu już tej dyskusji, która tutaj ma miejsce jeszcze raz chciałbym 

zauważyć ilość podmiotów, które aktywnie funkcjonują na terenie naszej gminy, jest ich 767, 

według informacji jakie udało mi się dzisiaj pozyskać. Do projektu uchwały wpłynęła tylko tak 

naprawdę jedna uwaga pochodząca od podmiotu gospodarczego, nie podejmując tej uchwały 

myślę, że byłby to błędny kierunek. Nie dalibyśmy możliwości skorzystać z tych zmian, które 

jednak wpłyną pozytywnie na możliwość informowania o prowadzonej działalności przez też 

766 podmiotów. Operuje tutaj być może tylko matematyką, ale o czymś to świadczy, że cały 

projekt przeszedł procedurę tak jak miejscowy plan i nie obejmuje, nie wiem danego sołectwa, 

Kościelisko czy Dzianisz, ale cały obszar gminy i przy takim zasięgu oddziaływania przy 

wyłożeniu, które trwało praktycznie miesiąc, wpływa jedna uwaga. Szanuję tą uwagę i dyskusja 

zawsze jest możliwa, tym bardziej o czym już powiedziałem w pierwszej mojej wypowiedzi, ta 

inicjatywa pochodziła od Państwa Radnych, dużo tych, większość, generalnie te dwie 

najważniejsze zmiany, czyli ten szyld wolnostojący i dopuszczenie możliwości stosowania 

elementów prefabrykowanych przy budowie ogrodzeń to są właśnie Państwa inicjatywy w 

związku z tym nie widzę możli... braku możliwości dalszej przyszły... w przyszłości dyskusji nad 



rzeczami, o których mówi Pan Władysław, i że oni te te kwestie uzyskają akceptację. W 

większości, tak jak wszystko, bo niestety możemy się różnić w swoich opiniach, to takie 

inicjatywy uchwałodawcze będą dalej procedowane. W związku z tym, jeszcze raz bardzo 

proszę, mając na uwadze te podane tutaj przeze mnie liczby, aby Wysoka Rada podjęła tą 

uchwałę i umożliwiała większości podmiotów gospodarczych funkcjonujących na terenie 

naszej gminy, skorzystanie z liberalizacji zapisów aktualnie obowiązującej uchwały reklamowej. 

Bardzo proszę o o uwzględnienie tych tutaj uzasadnień z mojej strony. Bardzo dziękuję.” 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze?  

Radny Paweł Michniak: „ Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Radni, chciałem tutaj 

skomentować czas tego trwania ostatniego procedowania. Trzeba pamiętać, że zaczęło się to 

wszystko w całej tej pandemii, nie, i te trwały bardzo wolno te wszystkie tutaj procedowanie 

tego kodeksu reklamowego. Teraz Rada znów działa prężnie, nie, mamy bardzo prężnego 

Przewodniczącego Komisji Planu i myślę, że jeśli by się chciało, to można bardzo szybko, nawet 

w tej kadencji dokonać tych kosmetycznych poprawek tutaj, nie. Druga sprawa, Pan 

Przewodniczący mówił tutaj, że bardzo mało uwag wpłynęło. Ja chciałem przypomnieć, że na 

etapie konsultowania tego procedowania kodeksu reklamowego przyszli tutaj przedsiębiorcy, 

ale nie zostali tutaj w odpowiedni sposób wysłuchani, nie, i tam postulowali te dwumetrowe 

szyldy. Jednak, jednak, jednak tutaj zostali tak troszeczkę zlekceważeni tutaj. Marysia F.  tutaj z 

Pełnej Chaty opowiadała tutaj swoją historię, jak próbowała się dostosować tutaj do kodeksu 

reklamowego, ściągnęła swój szyld, powiesiła go na tym, na budynku, szyld nie był widoczny, 

straciła przez nasze tutaj działania, przez ten cały kodeks reklamowy 25% obrotów. Także, 

Proszę Państwa, to są dosyć poważne sprawy tutaj, jeśli są takie sygnały, to to trzeba to robić. 

Druga sprawa na ostatniej Komisji był tutaj przedsiębiorca, złożył tą uwagę, w pierwszym 

głosowaniu uwaga została uwzględniona, przedsiębiorca wyszedł z tej sali, jeszcze nie wsiadł 

dobrze do samochodu i co się stało? Doszło do powtórzenia głosowania i uwaga została 

nieuwzględniona, także no troszeczkę... Jak przedsiębiorcy wiedzą, jak to wszystko funkcjonuje 

no to troszkę są zniechęceni tutaj do stawiania tych uwag i postulatów. Dziękuję.” 

Prowadzący Artur Bukowski: „Dziękuję. Pawle jeżeli poruszyłeś tą kwestię, to chciałbym 

powiedzieć, że zmiana ta została zatwierdzona 3... 3 głosami na 8 w pierwszym głosowaniu i 

też chciałbym, żebyście wzięli to pod uwagę, że 3 Radnych na 8 było pewnych tej zmiany i tego 

przemyślenia na przyszłość. Dlatego stąd też ta uchwała jest dzisiaj dyskutowana i przed 

uchwaleniem na sesji Rady Gminy Kościelisko, żeby pełne grono, czy czy maksymalne grono 

Radnych mogło podjąć tą decyzję.” 

Radny Piotr Kopeć: „ Wysoka Rado, tak jak Przewodniczący Komisji przed chwilą powiedział, 

było to dość dokładnie rozpatrywane wszystko, no w porównaniu na przykład z planem 

zagospodarowania Kościeliska, gdzie ciągle wpływają setki uwag, jedna uwaga, my szanujemy 

tą uwagę, natomiast dzięki uchwalonej, jeżeli będzie uchwała podjęta za chwilę to również i 

nasz mieszkaniec może postawić zgodnie z prawem po zmianie mniejszy jakby chciał, ale 

jednak szyld i wolnostojący, od tej pory nie będzie też udawania, Paweł, takiej sytuacji, że ktoś 

buduje trzymetrowy płot, żeby   na nim postawić właśnie niby szyld, tego nie będzie potrzeba 

robić, tak jak Ty zrobiłeś przy swojej działalności, więc no jeżeli widzimy, że mamy szansę coś 

poprawić, tak wszyscy tu dyskutujemy, że... żeby usprawnić, tak jak Przewodniczący mówi, no 



to zróbmy to. A jeśli będzie potrzeba kolejnych zmian to jak najbardziej się na tym pochylimy. 

Dziękuję.” 

Prowadzący Artur Bukowski: „Czy ktoś jeszcze z sali? Nie widzę? Szanowni Państwo, zatem 

przystępujemy do głosowania w trybie: pierwsze przystępujemy do głosowania uwag i tutaj 

moja uwaga, jeżeli uwaga, którakolwiek z nich zostanie uwzględniona, no to nie będziemy 

głosować w dalszej części całego kodeksu reklamowego. Tak, tak wymaga od tego procedura i 

druga kwestia, czyli nie uchwalenie kodeksu reklamowego w tej formie jakiej został 

zaopiniowany pozytywnie na Komisji Planu powoduje to, że przystępujemy do zmiany tego 

kodeksu od początku, czyli żadna ze zmian, które zostały uwzględnione w tym kodeksie, nie 

będzie uwzględniona i nie wejdzie w życie. To tak proceduralnie  w razie, w razie 

niedomówień. Szanowni Państwo, zatem poddaję pod głosowanie…” 

 

Głosowania: Kto jest za odrzuceniem, nieuwzględnieniem pierwszej uwagi, uwagi, która 

wpłynęła w dniu 30 stycznia 23 roku dotyczącej wprowadzenia ograniczeń w zaklejaniu 

reklamą całych witryn oraz wprowadzeniu zakazu lub ograniczeniu stosowania tablic innych niż 

szyldy na obiektach zabytkowych wpisanych do Wojewódzkiego Rejestru lub Gminnej 

Ewidencji Zabytków. 

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za nieuwzględnieniem uwagi nr 1  

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 10:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 8 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 5 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 10:11 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 10:11 

3 Władysław Długosz Wstrzymał się 15.05.2023 10:11 

4 Mieczysław Dzierzęga Wstrzymał się 15.05.2023 10:11 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 10:11 



6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 10:11 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 10:11 

9 Paweł Michniak Wstrzymał się 15.05.2023 10:11 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Wstrzymał się 15.05.2023 10:11 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:11 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 10:11 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 10:11 

15 Wojciech Urbaś Wstrzymał się 15.05.2023 10:11 

 

Artur Bukowski: „Na 13 Radnych 9 „za”, 4 „wstrzymało” się od głosu, uchwała została... 

przepraszam, uwaga została nieuwzględniona. 

 

Głosujemy zatem drugą uwagę. Uwagę złożono w dniu 7 marca 2023 roku  dotyczącej 

obiektów typu stacji kontroli pojazdów zobowiązujących na terenie Gminy Kościelisko 

przepisów reklamowych, ze względu na obowiązujące przepisy Rozporządzenia Ministra 

Transportu i Budownictwa z dnia 10 lutego 2006 roku. Chodzi tutaj o wyłączenie tego typu 

działalności z kodeksu reklamowego” 

Głosowanie w sprawie: Kto jest za nieuwzględnieniem 2 uwagi ?  

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 10:09 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 9 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 4 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 10:09 



2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 10:09 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 10:09 

4 Mieczysław Dzierzęga Wstrzymał się 15.05.2023 10:09 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 10:09 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 10:09 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 10:09 

9 Paweł Michniak Wstrzymał się 15.05.2023 10:09 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Wstrzymał się 15.05.2023 10:09 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:09 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 10:09 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 10:09 

15 Wojciech Urbaś Wstrzymał się 15.05.2023 10:09 

 

Dziękuję pięknie. Uwaga ta zostaje nieuwzględniona, zatem możemy przystąpić do głosowania 

całej uchwały. 

 

Głosowanie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLVII/356/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

VI/50/19 Rady Gminy Kościelisko z dnia 23 maja 2019 roku w sprawie zasad i warunków 

sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz 

ogrodzeń na terenie Gminy Kościelisko? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 10:10 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 8 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 3 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 2 

 

 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 10:10 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 10:10 

3 Władysław Długosz Wstrzymał się 15.05.2023 10:10 

4 Mieczysław Dzierzęga Przeciw 15.05.2023 10:10 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 10:10 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 10:10 

7 Małgorzata Lasak Nieobecny ------------ 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 10:10 

9 Paweł Michniak Przeciw 15.05.2023 10:10 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Przeciw 15.05.2023 10:10 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:10 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 10:10 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 10:10 

15 Wojciech Urbaś Wstrzymał się 15.05.2023 10:10 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko podjęła uchwałę nr XLVII/356/23 w 

sprawie zmiany Uchwały Nr VI/50/19 Rady Gminy Kościelisko z dnia 23 maja 2019 roku w 

sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych i 

urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń na terenie Gminy Kościelisko. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Artur Bukowski: „Dziękuję pięknie, na 13 Radnych 8 „za” , 5 wstrzymało się od głosu.” 

Uchwała została przyjęta i wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia jej w Dzienniku 

Województwa Małopolskiego. Dziękuję pięknie.”  

Radny Piotr Kopeć: „Jeszcze Pani Agnieszko no chciałbym zapytać, jeżeli można, bo no cały czas 

mówimy o tym, żeby pilnować właśnie tego ładu, porządku, a co z tą sprawą ciągle tego parku 

i tego, że w terenie, gdzie mamy Plan Zagospodarowania Siwej Polany ochronny, no ciągle 

jednak mamy w tym terenie widoczne te zabudowania, które w ogóle są niezgodne z planem, 

wręcz oni tylko [niezrozumiałe] no i ciągle powstają też te ogrodzenia w rejonie tutaj, jak 

jedziemy sobie tej przestrzeni Polany Baligówki, które też bardzo szpecą. Czy jest szansa, czy tu 

mamy jakieś informacje w tej sprawie?” 



Artur Bukowski: „Pozwolę na odpowiedzenie. Miałbym prośbę na przyszłość - wolne wnioski.” 

Agnieszka Grzegorczyk : „W pierwszej kolejności, Panie Przewodniczący, chciałam 

odpowiedzieć na pytanie dotyczące Siwej Polany. W momencie, kiedy były wkopywane, znaczy 

wykopywane były dziury pod słupy pod ten małpi gaj, nasza Straż Gminna to zauważyła i 

natychmiast w ten sam dzień poinformowany został nadzór budowlany, ponieważ są to roboty 

budowlane, które podlegają jego kontroli. Nadzór budowlany przeprowadził postępowanie w 

kierunku rozbiórki tego obiektu. No niestety rozbiórka, decyzja o rozbiórce nie jest 

prawomocna. Przedsiębiorca stosował różne triki żeby, żeby tylko nie stała się ona 

prawomocna i chyba stąd jest problem. Jeżeli chodzi o wszystkie tego rodzaju obiekty, które 

powstają niezgodnie z planami zagospodarowania przestrzennego czy bez planu i bez 

stosowania procedury ustalania decyzji o warunkach zabudowy, w każdej takiej sytuacji my 

kierujemy do nadzoru budowlanego zapytanie i wszystkie te domki, o których Pan mówi na 

Baligówkach, tak, zostały przez nas zgłoszone do nadzoru budowlanego w celu skontrolowania 

ich legalności. No i okazało się, że wszędzie tam starostwa... Starosta przyjął zgłoszenie 

budowlane na obiekt o powierzchni 35 m². A zatem te domki są zgodne z prawem. I teraz 

jeżeli czytamy nasz... przepisy naszego kodeksu reklamowego to jako tereny, które mogą być 

grodzone wymienione są te tereny, które planie zagospodarowania przestrzennego są 

terenami przeznaczonymi do zabudowy oraz te tereny, w stosunku do kt... które nie stanowią 

samowoli budowlanej, a więc zostało przyjęte skuteczne zgłoszenie lub wydana decyzja o 

warunkach zabudowy. Także chyba tutaj niewiele będziemy w stanie zrobić.”  

- Tak, mnie nie chodziło o domki, bo jeżeli są legalnie, to wszystko w porządku... 

Znaczy domki mają ogrodzenia. Tylko te ogrodzenia tam powstają duże siatki, jakieś zabudowy, 

dwumetrowe czy więcej i myślałem, że tu mamy jakieś narzędzia, czyli nie mamy Pani 

Agnieszko, tak? 

Agnieszka Grzegorczyk : „Znaczy, jeżeli przyjęte zostało skuteczne zgłoszenie, tak skuteczne 

zgłoszenie, to ogrodzenie wchodzi pod reguły naszego kodeksu. Ja tam widziałam tylko 

drewniane ogrodzenia. Nie, nie widziałam...” 

- „Nie, są też nie tylko drewniane, a poza tym no proszę zobaczyć, przejechać, a te drewniane, 

no ja dlatego mówię, bo to są takie bariery, no nie, architektoniczne. To nie są tak jak 

mówiliśmy, my się tu pochylaliśmy przy kodeksie nad każdym szczegółem, żeby, żeby to jak 

najmniej ingerowało w krajobraz, no a tu mamy właśnie takie, takie bardzo wysokie i bardzo 

zajmują te tereny i krajobraz. Więc o to mi chodzi. Dziękuję Panie Arku.” 

Artur Bukowski: „Dziękuję. Szanowni Państwo, tu jakby dorzucę jeszcze komentarz. Zwróćmy 

uwagę też na Biały Potok, na którym mamy Plan ochronny. Mamy domki i wokół tych domków 

mamy płoty, które na to wychodzi, Pani Agnieszko, o ile dobrze interpretuje to, co Pani 

powiedziała, że mimo tego, iż jest Plan ochronny i zakaz stawiania płotów na Białym Potoku, to 

ze względu na to, że powstały budynki legalne, one mają być prawo ogrodzone, więc widzicie, 

widzicie jak to wszystko działa? Troszkę, troszkę nie tak jakbyśmy chcieli. No ale niestety 

prawo, prawo, prawo musi być przestrzegane.” 



Radny Władysław Długosz: „Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni zebrani, Morał jest 

prosty, jeżeli tak się dzieje jak się dzieje, to całe Baligówki za chwilę będą zabudowane i Biały 

Potok, to po co my tu procedujemy plan? Jak Siwej Polany, Białego Potoku i na przykład w 

przyszłości Baligówkę i tak dalej, to jest zbędna praca, ponieważ po prostu za nas tutaj robi 

powiat krecią robotę i mnie się to w ogóle nie podoba, bo po prostu nasza praca idzie do 

kosza. My się tu posiłkujemy, spieramy i czasem dochodzi do jakichś starć ostrych i po co nam 

to? Nie wiem. Dziś jak amerykanka jest dozwolona to jest ciemnogród, nie żadna 

praworządność. Co kto chce to to robi. Proszę popatrzeć, kiedyś sadziłem las tam z góry, 

[niezrozumiałe] elegancko, jak z lotu ptaka domek na domku. To po prostu jest dramat. I 

powiat wydaje takie pozwolenia, a potem się przychodzi, że nasza Gmina nic nie robi, bo po 

prostu jest skorumpowana, bo domek na domku stoi, a ten nie może budki na psa... dla psa 

postawić tak dalej. No i jak można zadowolić mieszkańców? No broniąc samego siebie, że ktoś 

takie decyzje wydaje. Jest to dla mnie bardzo przykre. Dziękuję za uwagę.” 

Artur Bukowski: „Dziękuje” .  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego na realizację przewozów o charakterze użyteczności publicznej 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz:  „zwracam się z prośbą o przyjęcie przedłożonego projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Małopolskiego 

na realizację zadania polegającego na organizowaniu przez Województwo przewozów o 

charakterze użyteczności publicznej w transporcie drogowym na linii komunikacyjnej 

Bukowina Tatrzańska – Chochołów biegnącej przez Kościelisko. 

Pomoc finansowa wyniesie 10.000,00 zł i zostanie przeznaczona na sfinansowanie 

rekompensaty z tytułu poniesionych kosztów w związku ze świadczeniem usług, o których 

wcześniej wspomniałam. 

Kwota ta zostanie zabezpieczona w budżecie Gminy Kościelisko po przyjęciu niniejszej uchwały 

oraz projektu uchwały dotyczącego zmian. Termin realizacji zadania i rozliczenia przekazanej 

przez nas dotacji to koniec 2023 roku. 

Proszę więc Wysoką Radę o przyjęcie projektu uchwały a tym samym wyrażenie zgody na 

zawarcie przez Wójta Gminy stosownej umowy.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy Piotr Kopeć  potwierdził, 

że projekt uchwał został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji w dniu 11 kwietnia 

br.  

Pytań ani uwag nie było.  

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLVII/357/23 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Małopolskiego na realizację 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej ? 

 



Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 10:20 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 10:21 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 10:20 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 10:21 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 10:20 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 10:20 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 10:21 

7 Małgorzata Lasak Za 15.05.2023 10:20 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 10:21 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 10:20 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:20 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:20 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 10:20 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 10:20 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 10:20 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLVII/356/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Małopolskiego na 

realizację przewozów o charakterze użyteczności publicznej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  



10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Małopolskiego na realizację zadania "Poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w 

ciągu dróg wojewódzkich Województwa Małopolskiego". 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

zwracam się z prośbą o przyjęcie przedłożonego projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla województwa małopolskiego na realizację zadania: Poprawa 

bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ciągu dróg wojewódzkich województwa 

małopolskiego. Chodzi o przejście dla pieszych w Kościelisku na ulicy Strzelców Podhalańskich 

na wysokości zjazdu do byłego Urzędu Gminy Kościelisko. Wykonawcą zadania jest 

województwo małopolskie, które upoważniło Zarząd Dróg Wojewódzkich do współpracy przy 

jego realizacji. Szacunkowa wartość zadania wynosi 40.000 zł, partycypacja w kosztach Gminy 

Kościelisko byłaby na poziomie 50%, to jest kwoty 20.000 zł. Środki finansowe zostaną 

zabezpieczone w budżecie przy przyjęciu... po przyjęciu niniejszej uchwały oraz projektu 

uchwały dotyczącego zmian. Termin realizacji zadania i rozliczenia przekazanej przez nas 

dotacji to koniec 2023 roku. W podobnej konstrukcji w ubiegłych latach zostały już 

doświetlone dwa przejścia na tej ulicy. Współpraca wówczas przebiegała sprawnie ze względu 

na fakt, iż bardzo duży nacisk kładziemy na poprawę bezpieczeństwa pieszych warto 

wykorzystać szansę modernizacji kolejnego z nich. Proszę więc Wysoką Radę o przyjęcie 

projektu uchwały, a tym samym wyrażenie zgody na zawarcie przez Wójta gminy Kościelisko 

stosownej umowy. Dziękuję.” 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt 

uchwał został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji w dniu 11 kwietnia br.  

 

Uwag ani pytań nie było.  

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLVII/358/23 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Małopolskiego na realizację zadania 

"Poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ciągu dróg wojewódzkich 

Województwa Małopolskiego"? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 10:24 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 10:24 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 10:24 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 10:24 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 10:24 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 10:24 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 10:24 

7 Małgorzata Lasak Za 15.05.2023 10:24 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 10:24 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 10:24 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:24 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:24 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 10:24 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 10:24 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 10:24 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLVII/358/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Małopolskiego na 

realizację zadania "Poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ciągu dróg 

wojewódzkich Województwa Małopolskiego"? 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałaniu 

Narkomanii na rok 2023 

 

Pełnomocnik Wójta d/s rozwiązywania problemów alkoholowych Aniela Ustupska: Wysoka 

Rado, zwracam się z prośbą do Wysokiej Rady o podjęcie zmiany w Gminnym Programie 

Profilaktyki na rok 2023. Zmiana polega na wprowadzeniu środków niewykorzystanych w 2022 

roku w wysokości 57.490,40 złotych. Proponuje się następujące przeznaczenie tych środków: 

12.490,40 na realizację zadań profilaktyki uniwersalnej związanej z przeciwdziałaniem 

alkoholizmowi i 45.000 zł na realizację profilaktyki uniwersalnej związanej z przeciwdziałaniem 

narkomanii.” 



Pytań ani uwag nie było.  

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt 

uchwał został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji w dniu 11 kwietnia br.  

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLVII/359/23 w 

sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2023? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 10:26 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 10:26 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 10:26 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 10:27 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 10:26 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 10:26 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 10:26 

7 Małgorzata Lasak Za 15.05.2023 10:26 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 10:26 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 10:26 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:26 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:26 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 10:26 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 10:26 



15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 10:26 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLVII/359/23 sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałaniu Narkomanii 

na rok 2023? 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo; 

zwracam się z prośbą o przyjęcie przedłożonego projektu zmian w budżecie Gminy Kościelisko 

na rok 2023. 

Zmiany dotyczą w zakresie dochodów: 

- zwiększenia dochodów bieżących o kwotę 742.207,00 zł z której: 

a) 171.000,00 zl dotyczy zwiększenia w rozdziale 40095 pozostała działalność – związanego z 

preferencyjną sprzedażą węgla – jesteśmy na końcowym etapie realizacji i rozliczenia tego 

zadania stąd potrzeba zmian również po stronie wydatkowej; 

b) wprowadzamy także do budżetu kwotę 571.207,00 zł – jest to otrzymana dotacja z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg z przeznaczeniem również i po stronie wydatków na remont 

drogi Karpielówka Dolna 

Dochody majątkowe natomiast zmniejszamy o łączną kwotę 1.438.503,45 zł pochodzącą z 

dotacji z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych w związku z 

koniecznością dostosowania wypłat transz do harmonogramów robót. Zamiana ta występuje 

również po stronie wydatków. 

Wobec tego dochody ogółem ulegają zmniejszeniu o kwotę 696.296,45 zł 

- jeżeli chodzi o wydatki zwiększamy je o łączną kwotę 1.740.245,31 zł. Oprócz wcześniej 

omówionych zmian wprowadzamy do budżetu niepodzieloną nadwyżkę budżetową z roku 2022:  

a) w rozdziale 01095 - pozostała działalność – kwotą 50.000,00 zł zwiększamy wydatki 

majątkowe w zakresie modernizacji drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości 

Dzianisz; 

b) w rozdziale 40095 pozostała działalność – 289.319,15 zł z przeznaczeniem na wydatki 

związane z preferencyjną sprzedażą węgla; 

c) w rozdziale 60013 drogi publiczne wojewódzkie kwotę 20.000,00 zł na pomoc finansową dla 

Województwa małopolskiego w zakresie doświetlenia przejścia dla pieszych zaś kwotę 

42.500,00 zł na wydatki majątkowe; 



d) w rozdziale 60016 drogi publiczne gminne -  300.000,00 jako środki własne do remontu drogi 

gminnej Karpielówka Dolna, oraz 145.000,00 do wydatków majątkowych z przeznaczeniem na 

opracowanie I etapu dokumentacji projektowej dotyczącej przebudowy drogi gminnej Nędzy 

Kubińca oraz wkład własny do przebudowy przejść dla pieszych na ul. Nędzy Kubińca . Tutaj 

został złożony wniosek do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg o dofinansowanie tego zadania i 

oczekujemy na wyniki naboru. 

e) w rozdziale 63003 Zadania w zakresie upowszechniania turystyki kwotę 20.000,00 zł 

zaplanowaliśmy na przygotowanie, koordynację, uzgodnienia i wykonanie działań niezbędnych 

w procesie budowy ścieżek rowerowych w Gminie Kościelisko  

f) w rozdziale 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami na wydatki bieżące 

przeznaczamy 91.323,58 zł; 

g) w rozdziale 75412 ochotnicze straże pożarne kwotę 25.000,00 zł przeznaczamy na dotacje dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kościelisku i Dzianisz Górnym; 

h) w rozdziale 80101 szkoły podstawowe kwotę 200.000,00 zł planujemy na wydatki majątkowe 

w szkół w zakresie ich wyposażenia 

i) w rozdziałach 85153 zwalczanie narkomanii i 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi – 

zwiększamy o kwotę 57.490,40 z przeznaczeniem na realizację gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii 

j) w rozdziale 85516 – system opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 – kwotę 100.000,00 zł prosimy 

przeznaczyć na opracowanie koncepcji projektowej dla „Budowy żłobka i przedszkola wraz z 

zagospodarowaniem terenu w Kościelisku”; 

k) w rozdziale 90002 gospodarka odpadami komunalnymi – zwiększamy o kwotę 961.321,44 zł 

z której 900.000,00 zostanie przeznaczone na budowę Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych; 

l) w rozdziale 90015 oświetlenie ulic, placów i dróg kwota 35.000 zł zwiększy wydatki majątkowe 

na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla budowy sieci oświetlenia ulicznego 

w Gminie Kościelisko; 

m) w rozdziale 92195 pozostała działalność kwota 100.000 zł zaplanowana została na dotację 

majątkową na dofinansowanie modernizacji Domu Ludowego w Kościelisku. 

W związku z powyższymi zmianami zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 2.436.541,76 zł, który 

pokryją zwiększone o tą samą kwotę przychody pochodzące z: 

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z 

rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz wynikających z rozliczenia 

środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

z udziałem tych środków w kwocie 1.018.399,03 zł; 

- wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym w kwocie 

1.418.142,73 zł. 



Po zmianach deficyt będzie wynosił 8.707.439,13 zł, przychody 10.221.114,33 zł zaś rozchody 

nie uległy zmianie i wynoszą 1.513.675,20 zł. 

 

Załączniki nr 3 – prezentuje zmiany przychodów i rozchodów Gminy Kościelisko na rok 2023; 

Załącznik nr 4 – związany jest z przyjęciem zmian do systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi. 

Załącznik nr 5 – prezentuje po zmianach zadania określone w gminnym programie profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii w roku 2023 

Załącznik nr 6 – to aktualne zestawienie kwot dotacji udzielanych z budżetu Gminy Kościelisko 

w roku 2023.  

Proszę Wysoką Radę o przyjęcie proponowanego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Kościelisko na rok bieżący.” 

Pytań ani uwag nie było.  

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt 

uchwał został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji w dniu 11 kwietnia br.  

„Wysoka Rado omawialiśmy na ostatnim posiedzeniu przedstawioną przed chwilą przez Panią 

Skarbnik zmianę w budżecie. To jest dość dużo zmian, poważne zmiany, z jednej strony 

zwiększa się ten deficyt, ale mamy na to pełne pokrycie i na bardzo ważne cele społeczne w 

tym usłyszeliśmy przed chwilą i PSZOK, i drogi, i projekty kolejne do... jak przygotowanie 

inwestycji i uregulowanie też spraw wydatków, chociażby w oświacie, także po dyskusji, 

zebrani członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt zmian 

w budżecie na obecny 2023 rok i wnoszę o przyjęcie tej uchwały.” 

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLVII/360/23 w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 ? 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 10:34 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 



Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 10:35 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 10:34 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 10:35 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 10:35 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 10:35 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 10:34 

7 Małgorzata Lasak Za 15.05.2023 10:35 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 10:35 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 10:35 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:35 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:35 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 10:35 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 10:34 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 10:35 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLVII/360/23 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko na rok 2023 i podlega publikacji w 

dzienniku Urzędowym Województwa Małopolskiego.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-

2040  

 

Skarbnik Gminy Dorota Kierpacz: „Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są 

konsekwencją wcześniej podjętej uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kościelisko i 

dotyczą: 

1. Zmian w załączniku Nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kościelisko na lata 2023-
2040 poprzez: 

a) określenie aktualnych kwot dochodów i wydatków budżetowych oraz przychodów i 
rozchodów budżetu w roku 2023, 



 
2. Zmian w wykazie wieloletnich przedsięwzięć realizowanych przez Gminę Kościelisko w latach 
2023-2040 poprzez: 
 

a) zmianę limitu środków finansowych dla zadań których dotyczyła zmiana w uchwale 
budżetowej a są już ujęte w WPF 

b) wpisania do wykazu zadań wieloletnich następujących zadań i ustalenie limitu 
wydatków dla nich: 
 

- „Remont drogi gminnej K420066, Karpielówka Dolna, w km od 0+000,00 do km 0+770,00 w 

miejscowości Kościelisko, Gmina Kościelisko – poprawa bezpieczeństwa użytkowników dróg 

gminnych”; 

- „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego – przebudowa drogi 
gminnej K420061 – ul. Nędzy-Kubińca w Kościelisku, Gmina Kościelisko – etap I – poprawa 
bezpieczeństwa użytkowników dróg gminnych”; 
- „Przygotowanie, koordynacja, uzgodnienia i wykonanie działań niezbędnych w procesie 
budowy ścieżek rowerowych w Gminie Kościelisko – rozbudowa infrastruktury rekreacyjno-
turystycznej oraz promocja turystyczna gminy”; 
- „Opracowanie koncepcji, dokumentacji projektowej dla zamierzenia inwestycyjnego pn.; 
”Budowa żłobka i przedszkola wraz z zagospodarowaniem terenu w miejscowości Kościelisko, 
Gmina Kościelisko” – realizacja zadań oświatowych, w tym opieki nad dziećmi w wieku do lat 
3””.   

  
Nowy wykaz wieloletnich przedsięwzięć Gminy Kościelisko obejmujący limity wydatków na 

przedsięwzięcia oraz limity zobowiązań z nimi związanych na lata 2023-2040 otrzymuje 

brzmienie zgodne załącznikiem Nr 2 do niniejszej uchwały. 

Stąd proszę Wysoką Radę o przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kościelisko na lata 2023-2040.” 

 

Pytań ani uwag nie było.  

 

Przewodniczący Komisji Ekonomiki i Rozwoju Gospodarczego Gminy potwierdził, że projekt 

uchwał został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji w dniu 11 kwietnia br.  

 

Prowadzący zarządził Głosowanie w sprawie: Kto jest za podjęciem uchwały nr XLVII/361/23 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2040 ? 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 15.05.2023 10:37 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Obrad  

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Artur Bukowski Za 15.05.2023 10:37 

2 Janusz Czernik Za 15.05.2023 10:37 

3 Władysław Długosz Za 15.05.2023 10:37 

4 Mieczysław Dzierzęga Za 15.05.2023 10:37 

5 Piotr Kopeć Za 15.05.2023 10:37 

6 Maciej Krzeptowski Za 15.05.2023 10:37 

7 Małgorzata Lasak Za 15.05.2023 10:37 

8 Ryszard Mądry Za 15.05.2023 10:37 

9 Paweł Michniak Za 15.05.2023 10:37 

10 Mateusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:37 

11 Tadeusz Nędza-Kubiniec Za 15.05.2023 10:37 

12 Krzysztof Pitoń Nieobecny ------------ 

13 Stanisław Staszel Za 15.05.2023 10:37 

14 Adam Tracz Za 15.05.2023 10:37 

15 Wojciech Urbaś Za 15.05.2023 10:37 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy Kościelisko jednogłośnie podjęła uchwałę nr 

XLVII/361/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kościelisko na lata 

2023 – 2040. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Na salę weszła spóźniona radna Małgorzata Lasak , o godz. 10.40.  

 

14. Sprawy bieżące 

Radny Władysław Długosz: „Panowie Przewodniczący, Szanowny Panie Wójcie, Szanowni Radni 

i Szanowni pracownicy urzędu. Panie Wójcie, ja mam taką sprawę, bo została zbudowana 

droga w Dzianiszu, bardzo dobrze cieszymy się wszyscy, ale są tam jakieś drobne ubytki, 

dlatego apeluję, żeby to wziąć pod uwagę, żeby ta firma to zreperowała zanim jest rękojmia. 

Takie już są. Pojawiają się takie, takie już niewielkie i takie, takie nawierzchni takie ściernisko. 

No i po prostu pobocza też w niektórych miejscach trzeba by nadsypać, bo one się już 

obniżyły, no i pasów, pasów też już nie znać. Także taką drobna uwaga, a bardzo ważna żeby to 



zrobić. No i wystarczy ją zgłosić do firmy, niech przyjadą na wizję i niech to zrobią, bo potem 

będzie coraz gorzej. 

No i jeszcze mam jedno pytanie do Pana Mecenasa. Panie Mecenasie, czy... Bo w Dzianiszu jest 

tam... Nie... W tamtym roku został zrobiony rurociąg na cieku od drogi głównej, wzdłuż granicy 

i tam między sąsiadami i tam toczy się proces sądowy o drogę konieczną i tam po prostu, to co 

tam ponoć zamiary są takie, że próbują no jakby się posunąć do sąsiada, no po prostu z tą 

drogą naciek ten wodny ma przyjść. Na tym cieku nie może być zbudowana droga, moim 

zdaniem, a Pana, jako prawnika, jak ma Pan na taką, na temat tej taką wiedzę to bardzo bym 

prosił, żeby Pan tutaj no właściwie powiedział, bo po prostu to jest dość wyjątkowa sprawa, ale 

bardzo ważna. Rurociąg nie jest przystosowany do budowy drogi, bo by na budowę drogi to 

rurociąg musi być głęboko, nie? A to jest rurociąg położony no w taki sposób, żeby woda 

odpływała, tam może nie tyle woda co ścieki po prostu no i no i po prostu, no to jest bardzo 

istotne, bo to jest argument nawet dla sądu, żeby tam się w tą stronę nie pchali. Czy Pan jest w 

stanie odpowiedzieć, bo po prostu tak mi przyszło do głowy, że Pan jako prawnik może ma 

tutaj jakąś możliwość odpowiedzi na ten temat prawa. Dziękuje bardzo.” 

Radca Prawny Maciej Tokarz: „Panie Radny, ja bardzo chętnie bym tutaj udzieli odpowiedzi, 

natomiast obawiam się, że to jest za mało informacji i za mało szczegółowe, żebym mógł tutaj 

taką kategoryczną opinię wydać, no i nie narażając się na, na jakiejś tam wprowadzenie Pana w 

błąd, bo w pracy prawnika jest istotne, żeby znać dokładnie sprawy, widzieć dokumenty o co 

chodzi, a tak można jedynie spekulować, co może wprowadzić jeszcze większe zamieszanie w 

temacie. Natomiast jedną rzecz mogę powiedzieć, że jeśli chodzi o umieszczanie czegokolwiek 

w cieku wodnym, to też zależy od charakteru tego cieku wodnego. Jeśli to jest płynąca woda 

publiczna, tak będąca własnością Skarbu Państwa, no to generalnie nie można tego robić bez 

zgody Wód Polskich, ale raczej nie układa się wzdłuż cieków. Czasami, czasami rura może 

przejść nad ciekiem albo pod ciekiem wodnym, tak znamy tą [niezrozumiałe] , natomiast na 

pewno nie można tego samowolnie robić, a to raczej dotyczyłoby wyłącznie inwestycji celu... 

celu publicznego tak, no nie niekoniecznie Wójta i Gminy, Wód Polskich. Jeśli to jest woda 

publiczna, tak, która jest w zarządzie Wód Polskich. Woda opadowa również, jeśli chodzi o 

wodę opadową wpuszczanie do cieków wodnych to wymaga pozwolenia wodno-prawnego, 

który, które jest w tym momencie kompetencją Wód Polskich, więc zawsze to wymaga jakiegoś 

pozwolenia, natomiast nie jest to w kompetencjach Wójta Gminy. Ale jeśli chodzi o 

szczegółową odpowiedź na temat okoliczności tej sprawy, o której Pan wspominał, no to 

jakiegoś takiego kategorycznego rozstrzygnięcia na pewno w tej chwili nie jestem w stanie 

wydać. Gdyby Pan mi... zapraszam, więcej informacji przedstawił, u mnie w biurze, to być 

może wtedy jakąś, jakąś tam odpowiedź bardziej szczegółową będę mógł udzielić. [...] nie jest 

do tego przygotowany, bo tych przepisów jest po prostu masa, ale chcemy tutaj jakby 

nadmienić i dodać Panie Mecenasie, że nie jest to obojętne, bo tam nakłady inwestycyjne 

poniosła Gmina. Także też trzeba to wziąć pod uwagę, że tu nie jest taka pierestrojka, że 

można sobie robić na lewo i na prawo i ktoś powie "nie, bo mnie się tu nie podoba kawałeczek 

gnojownika rozwalić, bo po prostu sąsiada działka jest duża, to tam się trzeba wepchać", o nie 

tędy droga, mnie się wydaje. Jeżeli faktycznie chcą sobie wydzielić drogę, to niech ze swoich 

działek kreują taką drogę, no ale to już nie nasz temat, Ja mówię tak jakbym to widział Ja. 

Natomiast sąd przychodzi i opiera się zaraz no na jakimś tam po prostu wizjach, kto co powie i 



tak dalej. Ale sąd nie jest dokładnie też poinformowany, że tam jest ciek, po którym, mi się 

wydaje, na pewno, że droga nie powinna przebiegać, no bo rury by zostały zgniecione, bo dziś 

jeżeli się buduje domy, to przyjeżdża grucha 50 t i tak dalej my nie będziemy budować i 

pogłębiać o metr głęboko, żeby go nie zgnieść. „ 

Radny Długosz; „Bardzo dziękuję Panie Mecenasie, że Pan choć tyle mi powiedział, bo po 

prostu to jest w Górnym Dzianiszu, no i między tam dwoma sąsiadami jest spór w tej chwili, no 

i każdy jak wie, no droga konieczna, no to jest decyzja sądu. 

Dziękuję. [niezrozumiałe] Panu Wójt... No jakby Pan coś dodał, to bardzo proszę.” 

Radca prawny Maciej Tokarz: „Ja dodam tylko tyle, że ja nie kojarzę takiej sprawy, żeby Gmina 

była w niej uczestnikiem, a jeśli rzeczywiście interes gminy tutaj jest w jakiś sposób zagrożony, 

poprzez jeden z tych wariantów, które tam są w sprawie o drogę konieczną analizowane, to 

Gmina powinna być o tym poinformowana i powinna móc się wypowiedzieć w tej sprawie jako 

strona tego postępowania. Ja nie kojarzę, aby aby trafiło do nas takie zawiadomienie z sądu, że 

gdzieś tam droga konieczna po terenie gminnym jest planowana. Spytam jeszcze tutaj w 

Wydziale, więc może będę miał później więcej informacji, natomiast sąd nas nie wzywał, aby w 

takiej sprawie wziąć udział. Stąd, stąd nie mam więcej informacji.” 

Radny Długosz:” Będę z Panem w kontakcie w takim razie i Pan po prostu tutaj jakby...” 

Radca prawny Maciej Tokarz: Tak, jeśli rzeczywiście taka sytuacja jest, że jakieś tam mienie 

gminne mogłoby zostać narażone na szwank w wyniku ustanowienia drogi koniecznej w 

danym przebiegu, to jak najbardziej sąd powinien nas o tym poinformować i to w tej sprawie 

należałoby sądowi zgłosić, że winien on Gminę wezwać do udziału. Dziękuję.” 

Radny Długosz: „Jestem podobnego zdania i bardzo dziękuję.” 

Wójt Gminy Roman Krupa: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, jeżeli 

idzie o to miejsce, które wskazał Pan Władysław, bo na drodze głównej w Dzianiszu są tak 

naprawdę dwa, jedno jest w lesie, drugie koło Państwa Gruszka, to ostatnio odbyło się 

spotkanie w terenie z przedstawicielem wykonawcy. Ta sprawa niżej jest łatwiejsza, sprawa na 

odcinku leśnym jest trudniejsza, tam musimy dokonać odkrywki, bo no tutaj pojawia się 

problem wód gruntowych, więc tutaj dodatkowe sprawdzenie i ja w korespondencję 

odpowiadając na to pytanie, to podobny problem występuje na ulicy Karpielówka. Tam 

również mieliśmy wizję w terenie z przedstawicielem wykonawcy, inspektorem i obydwa te 

tematy chciałbym, żeby były zamknięte do końca czerwca, czyli przed wakacjami. Tutaj 

zarówno na Karpielówce, czyli kwestia studzienek, nowej warstwy ścieralnej na łuku drogi, 

tutaj to jest przed nami i chciałbym, panie Władysławie, żeby zarówno jeden jak i drugi temat 

w czerwcu, najpóźniej w czerwcu, został zamknięty. Tutaj nie ukrywam, że czekamy jak, na 

jakąś stabilizację w pogodzie, która mam nadzieję już w przyszłym tygodniu nadejdzie, bo w 

tym tygodniu wiemy, że to nas raczej nie czeka.” 

Radny Długosz: „ (...) Jedna sprawa bardzo ważna. To się dzieje wszystko na osiedlu Pawelce, 

Panie Wójcie tam jest w trak... będzie realizowane oświetlenie, wykonanie oświetlenia, ale na 

końcu tego przysiółka jest tam potok, na którym jest urwany, tam od przepust, no i już 

przepustu nie ma, no tam jest jar teraz i ludzie... I ma rzekomo robić to Zarząd RZGW z 



Nowego Targu i mieszkańcy tutaj obligują, żeby tę sprawę jakby nagłośnić i żeby to Urząd 

Gminy, jeżeli ma RZGW robić, to Pan Bobek jako kierownik no po prostu jest blisko nas, bo ma 

matkę z Dzianisza, którą znam osobiście i mam nadzieję, że go trzeba zaprosić i porozmawiamy 

po imieniu tam i żeby to przywieźli kamienia grubego i zrobili mur z kamienia, tam na tym 

Potoku i resztę tam koparki i za jeden dzień jest wyrównane, także siatki i kamień i już mur 

oporowy jest zrobiony na tym cieku, a jak nie to drzewa, zabudowę drewnianą trzeba zrobić. 

To albo jedno albo drugie. No i po prostu, co by ludzie mogli przejechać i przejść z krowami, bo 

są już teraz, zmienia się sytuacja, by zlikwidowano konie po wioskach, teraz znowu konie co 

drugi dom już konie, po dwa, po trzy i tak dalej. No u mnie też jest piękny konik. No i, no i 

wiecie co? Ludzie trochę żyją naturą, wychodzą w pole, to z koniem, to z krowami i tak dalej i 

tak dalej, także, no fajne, no podtrzymują tradycję, żeby nie rosły chaszcze. No ale jak  natura 

matka psuje nam wszystkie plany, niszczy przepusty, drogi, tak dalej, Gmina jest powołana, 

żeby to po prostu remontować i no jest problem, żebyśmy mieli Panie Wójcie maszynę do 

pieniędzy, nie?! Byłoby niegłupie, co by my po prostu sobie drukowali pieniądze. No i już 

robimy inwestycje, i już robimy inwestycje, a reputacja idzie do góry. Wybory pewnie wygrane i 

tak dalej, nie. No, ale nie jest źle, bo zaś tak nasza Gmina na pewno tu przoduje w tych 

inwestycjach. Nie ino z budynkiem, bo mamy najpiękniejszy budynek tutaj w powiecie. 

Wszyscy nam zazdroszczą już teraz. Ale, ale i inwestycje też mi się wydaje, bo mam trochę 

orientacji za tyle lata, że idą do przodu, ale jeszcze kiedy było więcej to już byłoby, byłoby 

lepiej. Także Panie Przewodniczący, niech Pan zrezygnuje z tych inwestycji w Kościelisku, bo wy 

nadmiar robicie inwestycji w Kościelisku. Przełóżcie trochę do Dzianisza więcej i do Witowa. 

Witów też już kończy tą kanalizację, bo to ślimaczy się strasznie długo. Radni nie dbają po 

prostu, tutaj Panie Kopeć Radny, trzeba przyspieszyć zakończenie tych inwestycji, zaprosić nas 

tam na otwarcie zakończenie tych tej kanalizacji, no i po prostu teraz przejdziemy później z 

inwestycją do Dzianisza. Tak mi się wydaje po kolei, nie.” 

Prowadzący Artur Bukowski: „ Oj Panie Władysławie ten kompromis tego, że nie dzieje się w 

pozostałych sołectwach, tak myślę, że nie ruszajmy tego tematu, Wójt odpowie, jeżeli będzie... 

jeżeli jeszcze w tej jednej kwestii. 

Wójt Gminy : „Panie Władysławie wątków było mnóstwo, począwszy od natury, która jest nam 

coraz bliższa, po aktywność, później kwestia maszyny do drukowania pieniędzy. Nie będę się 

tutaj tego komentował, bo myślę, że byłaby to droga do katastrofy. Odniosę się do... odniosę 

się do kwestii związanej z Polskimi Wodami i cieku, o którym Pan mówił, w ubiegłym roku, jak 

Pan wie, Panie Władysławie ta robota została... Te prace zostały zgłoszone do Wód Polski. Pan 

Krzysztof miał wpisać to zadanie do planu inwestycyjnego na ten rok i starać się o dodatkowe 

środki na realizację tego zadania, zabezpieczenie tego cieku w sposób, o którym Pan mówił. 

Nie mam informacji zwrotnej czy te środki zostały w budżecie przyznane, bo bo jak Pan wie ten 

budżet jest budżetem centralnym. Po dzisiejszej sesji postaram się z Panem Krzysztofem 

skontaktować i na najbliższe posiedzenie tutaj Komisji Ekonomiki czy sesji przedstawię Państwu 

informacje, co jest planowane w zakresie tego zadania, czy środki zostały przyznane, czy 

Polskie Wody no tak, jak się zobowiązywały po tych deszczach nawalnych przystąpią do tego 

zabezpieczenia. Dziękuję, mam nadzieję, Panie Władysławie, że dopilnuje Pan ich jak już tam 

będą.” 



Radny Piotr Kopeć, Advocet. „No ja bym chciał tutaj zapewnić, że działamy, działamy Panie 

Władku i na komisjach rozmawiamy też. Jak ostatnio siedzieliśmy 3 godziny na Komisji 

Ekonomiki to z Panem Wójtem rozmawialiśmy i o tym, żeby szybciej te przystanki było 

oddawane w Witowie, nie wiem czy Pan słyszał wtedy, bo był Pan na Komisji też. Też 

mówiliśmy o tym, żeby kolejne drogi były robione, żeby to terminowo, nie na jesieni. 

Natomiast uważamy jako radni z Witowa, że no niekoniecznie na sesjach trzeba to samo 

powtarzać, skoro na Komisji rozmawiamy. No i tutaj mają mieszkańcy też prawo wiedzieć, że 

działamy dzisiaj tak jak stanowiliśmy przedtem prawo, żeby im pomóc między innymi przy 

szyldach, a nie tylko sobie pogadać i to nie jest miejsce też odpowiednie tak mi się wydaje, 

żeby przedłużać tylko sesję po to, żeby się dopytywać po każdy mu się coś przypomniało, tylko 

mamy punkt, który dotyczy przedtem interpelacji, zapytań, on dziś nie był wykorzystany, no 

nie, Panie Przewodniczący nikt się nie zgłosił? A tak jak powiedziałem, zachęcam do tego, że na 

komisjach kiedy siedzimy, mocno pracujemy, nawet po 3 godziny, żeby, żeby zadawać i tutaj 

Pan Wójt jest cały czas pod presją naszą, tak jak dotyczy to między innymi drogi wojewódzkiej, 

to nie ma, nie ma Komisji, kiedy o to nie byłoby... Także Panie Władysławie zapewniam 

działamy i myślę, że tak samo radni z Kościeliska działają, żeby się działo w każdej miejscowości 

jak najlepiej.” 

Radny Długosz: „… Ja się wypowiadam tutaj, a nie powinienem się, bo są od tego Komisje. 

Proszę Pana, najwyższa ranga to jest sesja, Pan doskonale o tym wie, nie dla populizmu Ja tu 

mówię, dlatego że wszyscy Radni są, powinni tu być, od 1 do 15. I mogą być tu media, tu jest 

Pan Mecenas, Pan Sekretarz i tak dalej. Pani Anielka to skrzętnie notuje, no i nawet mamy tu 

operatora od głosu, także... No i po prostu tu należy poruszać sprawy takie, które utknęły 

gdzieś. A miały być zrobione, bo Wójt wyraźnie mówi, że było mówione i mieli to zrobić. No to 

dla przypomnienia, nie wszyscy radni wiedzą, że Długosz tutaj chcę, żeby ta robota była 

zrobiona nie kosztem Gminy, ale tak jak to obiecali RZGW. A więc droga została zbudowana, też 

jest bardzo istotna sprawa, to jest po prostu moment, żeby poruszyć sprawę, tu jest 

transmitowane niech ci co słyszą, ewentualnie niech też do nich dociera głos, że mają po 

prostu się dostosować, żeby lepiej inwestycje robili i po prostu za to odpowiadają, bo biorą, 

biorą pieniądze. A potem wszystko się wali na Wójta, bo Inspektor Nadzoru to jest druga głowa 

Wójta. I później się okazuje, wszyscy mówią: No na Karpielówce miało być już tak dobrze, 

dziura wyszła. Przewodniczący to nadzorował i dziura wyszła. No to kto powie, że 

Przewodniczący się na tej inwestycji w ogóle nie zna. 

No, a tu nie tędy droga. No coś się stało i wyziór się zrobił i trzeba tu poprawić, a więc w 

odpowiednim momencie dla przypomnienia trza skrzętnie zapisać, wykonawcę poinformować: 

proszę przyjechać, wyciąć, meter podbudowy zrobić, bo tam było pół, trzeba zrobić głębiej, w 

tej rękojmi ma być to naprawione, żeby tu nie siadało. A jak nie to zrobić drenaż żeby woda 

tam po prostu się nie gromadziła. A więc to jest złożony temat i w każde miejsce jest 

troszeczkę inne. 

A więc bardzo proszę, żebyśmy się rozumieli. Ja nie przyszedł na pogawędkę tutaj, przychodzę 

tutaj w formie, jakby po prostu tutaj wspomagać cały Urząd, na czele z Wójtem i 

Przewodniczącym Rady, że my po prostu jesteśmy ciałem uchwałodawczym, a Pan Wójt jest 

organem wykonawczym z pracownikami, także tak to powinno działać i my mamy pełne prawo 



zgłaszać jakieś uwagi i po prostu wtedy jest obraz zupełnie inny, że Wójt też nie ma komputera 

w głowie, że to, to tamto, wszystko musi wiedzieć na na co dzień, bo ma pełno spraw 

zapisanych w kalendarzu, że może kalendarza braknie i tak dalej także życzę wszystkiego 

dobrego. Żeby było coraz lepiej, a nie coraz gorzej. „ 

Prowadzący Artur Bukowski: „Panie Władysławie, ja mam prośbę i do Pana i do wszystkich 

Radnych, a propos wypominania sobie i tego typu kwestii, nie idźmy tą drogą, każdemu się 

zdarzy zapytać o coś kilkukrotnie. Myślę, że nie wszystkim radnym nie zależy nad, na 

przewlekłości, tylko na pokazaniu problemu i ewentualnie przypomnieniu czy go rozwiązaniu. 

Idźmy tą ścieżką, nie zmieniajmy tego, a nie punktujemy się, że ktoś coś między wierszami 

padają te oskarżenia czy tam kwestie, że ktoś coś nie robi, nie idźmy tą drogą, każdy wie i 

każdy, mam nadzieję, a wręcz pewność, że dba o swoje, swój... swoje sołectwo, naszą Gminę 

najlepiej jak potrafi i tak to róbmy. 

Radny Adam Tracz: „ Panie Wójcie, Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, ja mam takie 

pytanie do Pana Wójta, czy jest możliwość, abyśmy jakoś wpłynęli na firmę, która na naszej, na 

naszym terenie, naszej Gminie postawiła hulajnogi elektryczne? Bo nie ukrywam, że widzę z 

tego tytułu problem, że te hulajnogi z jednej strony są wyrozrzucane, pewnie to nie jest wina 

samej firmy, ale ostatnio też mieliśmy taką sytuację, że jedna z hulajnóg wylądowała w koszu 

przy szkole w Kościelisku. Przede wszystkim stwarza to zagrożenie. Czy możemy go jakoś 

zobligować do tego, żeby gdzieś w takich bardziej cywiliza... Ucywilizować tą usługę? Ja wiem, 

że to nie jest tylko problem nasz, ale też i miasta Zakopanego, bo tam też hulajnogi czasami 

lądowały w cieku wodnym, więc moje pytanie w tej kwestii.” 

Prowadzący Artur Bukowski: „To pozwolę sobie doprecyzować jeszcze pytanie, Panie Wójcie jak 

z zajęciem pasa drogowego przez te urządzenia? No bo to, to moim zdaniem w tym kierunku 

idzie.” 

Wójt Gminy Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, temat hulajnóg 

elektrycznych to jest no temat, którym tak jak zauważył Radny Adam Tracz, żyją też inne 

miejscowości, nasze spotkanie z przedstawicielami firmy Bolt, bo o tę firmę w naszym 

przypadku chodzi, odbyło się 11 maja. Mieliśmy wideo spotkanie z przedstawicielami tego 

przedsiębiorstwa i rozmawialiśmy na temat, no można tak to określić, ucywilizowania tej formy 

działalności, tej formy wynajmu. Jedną kwestią, którą poruszyliśmy to jest kwestia no 

zostawiania tych hulajnóg w różnych miejscach i w różnych lokalizacjach, one lądują no w 

takim miejscach, których sobie tego nie życzymy i tutaj postanowiliśmy, że w najbliższym czasie 

różne lokalizacje na terenie sołectwa Kościelisko zostaną wyłączone z możliwości 

pozostawiania. Czyli ktoś kto aktualnie korzysta z tutaj z przejazdów w tych lokalizacjach, które 

my zaznaczymy, mam na mniej... na myśli między innymi tereny Kościoła i okolic, tych hulajnóg 

tam nie będzie mógł zostawić. To jest pierwszy temat, który poruszyliśmy. Nie wiem, czy 

zauważyliście od tego momentu codziennie w godzinach popołudniowych te hulajnogi są 

zbierane, tutaj z  sołectwa Kościelisko, po południu jest osoba dedykowana, który ma się tym 

zajmować i je pozbierać odwożąc je do miejsca jakby startowego, do bazy. To jest kolejna 

kwestia, którą poruszyliśmy. No i kwestia zajęcia pasa drogowego, w najbliższym czasie takie 

porozumienie co do zajęcia pasa zostanie podpisane, bo tak naprawdę one zawsze w tym 

pasie zostają zostawiane. Nie ma opcji, jeżeli idzie o uwarunkowania na ulicy Nędzy Kubińca, 



żeby poza pasem były pozostawione, bo wtedy są pozostawione na nieruchomości prywatnej, 

więc ten temat był też nas... przez nas omawiany. Będziemy pewnie z radcą prawnym w 

najbliższym czasie analizowali zapisy umowy, bo taka umowa ma do nas wpłynąć co do zajęcia 

pasa drogowego. Ja zdaję sobie z tego sprawę, że społecznie jest to problem zauważalny i na 

pewno będziemy chcieli, no tutaj go jak najlepiej rozwiązać, bo z jednej strony zdaję sobie z 

tego sprawę, że są uciążliwości, a z drugiej sprawy... z drugiej strony zdaję sobie z tego sprawę, 

że ta forma korzystania z tych urządzeń no nadal się będzie rozwijała. W niektórych krajach, jak 

wiecie, powstają specjalne bazy, specjalne miejsca, gdzie można je pozostawiać, tylko i 

wyłącznie, to trochę kanalizuje ten ruch, u nas no na razie zastanawiamy się gdzie takie 

ewentualnie miejsca mogłyby powstać. No ale tutaj plusem tego rozwiązania, z którego 

korzystają ludzie jest to, że tak naprawdę w tym urządzeniem można przedostać się w dowolne 

miejsce na terenie naszej Gminy. Stąd ciężko z góry założyć te lokalizacje. Ale jest to temat, 

którym na bieżąco się zajmujemy i na pewno nie pozwolimy firmom zarabiać tutaj kosztem no 

naszych czy to uprawnień, czy takich codziennych no sytuacji, które mają miejsce. „ 

Radny Paweł Michniak:  „Panie Wójcie, Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Ja chciałem 

pochwalić Zarząd Wodny, w zeszłym roku udało się tutaj dokonać inwestycje w Dzianiszu na 

wysokości kościoła, przyjechali, położyli kasetony, kamienie i zabezpieczyli brzeg tam, bo tam 

przy złączeniu potoku Dzianiszańskiego i potoku Zającowego była petycja tam od mieszkańców, 

Ja też tam wspierałem sprawę, zareagowali dosyć pozytywnie. Dziękuję tam Panu Bobkowi z 

Zarządu Wodnego. Naprawdę dobra inwestycja, także warto tam do nich pisać pisma i... 

Trochę trzeba było poczekać, ale udało się zrobić dobrą robotę. Mieszkańcy też, dziękuję 

mieszkańcom, którzy zgodzili się tam na przejazd ciężkiego sprzętu po swoich działkach, też nie 

było tam żadnego problemu, udało się zabezpieczyć całe to zakole. Kolejna sprawa, Panie 

Wójcie, jakby się jakaś jeszcze asfalt [niezrozumiałe] albo jakieś pieniądze, jest tam prośba z 

Osiedla Pindeli żeby tam trochę podciągnąć jeszcze trochę tego asfaltu. Rok temu udało się 

nam dzięki dobrej współpracy Wójta i Radnych wylać ten kawałek asfaltu, jednak całe tutaj, 

ten pozytywny wizerunek tej inwestycji psuje ta dziura, na której się kończy ten asfalt tutaj 

koło Pana Palenicy, jakby się udało to jakoś to załatać albo pociągnąć chociaż ten asfalt jeszcze 

ku temu lustrze to też by było bardzo dobrze. Mieszkańcy tam oczekują i proszą tutaj Pana 

Wójta o jakoś tutaj interwencje, nie, może jak się [niezrozumiałe] tego asfaltu z tej, z remontu 

tej drogi Dworskiej, kiedyś tam w przyszłości też by było dobrze, żeby tam wykorzystać i zalać 

taki kawałek jeszcze asfaltu. Ostatnio jeszcze byłem na Osiedlu Śkamrawy, tam w cukierni, no 

też tutaj Pani Joanna pozdrawia Pana Wójta i wszystkich Radnych i prosi tam, aby też jak 

najszybciej podjąć tutaj sprawę wylania asfaltu na tym osiedlu, tam Pani Joanna prowadzi 

cukiernię, wozi torty, ciastka i te dziury uniemożliwiają tutaj funkcjonowanie, nie, wiemy, że to 

jest... te torty, takie piętrowe, to jest bardzo taka delikatna sprawa, jak jedzie po tych dziurach 

no to też, też jest tutaj trochę przykro, nie. Także była i petycja z tego osiedla, chyba w zeszłym 

roku, żeby wylać ten asfalt, także chciałbym tutaj, żebyśmy się przygotowali, bo jest tu pomysł 

tam w ogóle tej ścieżki rowerowej, żeby jakoś tutaj przez te Chlipówki, żebyśmy się tu 

przygotowali pod względem prawnym, może jakieś pieniądze wygospodarowali na ten, 

wytyczenie tej drogi, bo wiemy, że tam jest... jest tam... jest tam pewne nieścisłości, nie jest ta 

droga w szlaku, tam za... tam koło tych [niezrozumiałe], żeby to wyznaczyć tą drogę, żebyśmy 

byli tutaj gotowi na uruchomienie tych środków tutaj z INTERREG Polsko-Słowackiego. I jeszcze 



jedna, taka drobna sprawa, coś szwankuje oświetlenie w Dzianiszu, tutaj przy szkole. Nie wiem, 

coś się nie włącza. Ja kończę pracę wpół do 10 to jeszcze się nie włącza, tu na dół od Kościoła 

jest włączone oświetlenie, a tutaj na tym odcinku szkoła - kościół, oświetlenie nie działa. 

Dziękuję.” 

Wójt Gminy: „Panowie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, jeżeli idzie o kwestie 

tortów piętrowych, to absolutnie nie chcę ich mieć na sumieniu, ale mówiąc poważnie Pindele 

i ubytek w drodze oczywiście zanotowałem, jeżeli idzie o kwestię do jakby poprawy i 

modernizacji na dłuższym odcinku jak wiecie, z punktu widzenia budżetu i tych zmian, które 

zostały  podjęte no nie ma się co oszukiwać, nie jest to możliwe, bo mówimy o kwocie 

kilkudziesięciu tysięcy złotych żeby to zadanie na tym odcinku potrzebnym wykonać. W 

przyszłości trzeba się zastanowić, czy nie sięgnąć po prostu po inne środki, z innego programu, 

żeby no zmodernizować ten odcinek drogi na całej jego długości, jeżeli idzie o sołectwo 

Dzianisz to powiem Państwu taką świeżą informację, w ramach Funduszu Odbudowy Gruntów 

Rolnych zakładaliśmy i składaliśmy wniosek o pozyskanie dofinansowania na remont drogi 

Wróble w wysokości 140.000 zł. Otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 42.000 zł, więc 

widzicie, że z punktu widzenia realizacji tego chociażby zadania, mamy inne problemy z Panią 

Skarbnik, skąd ewentualnie tą kwotę uzupełnić tak jak i w przypadku Witowa, jednej z dróg 

dojazdowych do budynków mieszkalnych. Więc w tym roku biorąc pod uwagę te możliwości 

budżetowe i ten podział, który już został dzisiaj dokonany, nie będę tutaj Państwa oszukiwał, że 

jest to możliwe, aczkolwiek bieżąco będziemy te... tych napraw dokonywali. Jeżeli idzie o 

sytuację związaną z cukiernią, to przyjmuj, dziękuję za pozdrowienia, ale tak jak Radny 

zauważył tutaj niezbędnym i takim właściwym jest ten kierunek, o którym mówimy, czyli o 

pozyskanie środków z programu INTERREG i wyremontowanie całości tej drogi. Tak jak 

Państwa informowałem na Komisji Ekonomiki przygotowujemy dokumentację do zgłoszenia jej 

remontu z racji tych tematów, które poruszaliśmy, no zobaczymy finalnie, no jak jak ta sprawa 

zostanie zakończona. Ale zdaję sobie z tego sprawę, że mieszkańcy z tego... z tego terenu, 

prowadząc ten czy inny rodzaj działalności mają w ten... mają tą utrudnioną formułę jej 

prowadzenia. Jeżeli idzie o oświetlenie i tutaj niewłaściwy czas załączania lamp, zapisałem 

sobie i zostanie to dzisiaj zgłoszone do przedstawiciela firmy Tauron.” 

Radny Mieczysław Dzierzęga: „Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Radni, mam tu 

akurat jedną sprawę, Panie Wójcie, do dwóch... do obydwóch firm, które wykonują pracę na 

drodze Dworskiej. Bo mieszkańcy powiem szczerze, że coraz częściej zostają zatrzymywani na 

tej drodze, coś się z tym dzieje? Bo powiem szczerze mnie... ostatnio miałem przyjemność 

ściągać koło, akurat wymieniać, bo poszło... poszła felga i guma, a powiem tak: tak jedna firma 

jak i druga robi po prostu partyzantkę i to na wielką skalę. Jedna firma Pana Stachonia, najazd - 

zjazd z mostu, którzy za każdym razem, i tak Ci powiem szczerze raz nawet sami mieszkańcy 

poprawiali tam, zdewastowali no i zostawili to tak, poprawili tylko na, akurat tam na posesji u 

Kuczka, a tu na moście zostawili tak jak jest. Zrobili bagno i zostawili, a sami mieszkańcy 

poprawiali. Druga firma z kolei też robi sobie przerwę, akurat gazownicy, w tej chwili nie działa 

w ogóle, ale podczas dnia, robią sobie przerwę, gdzie praktycznie ruch jest też powiem 

szczerze, mieszkańcy chcą dojeżdżać, no i przy mijaniu oczywiście niezabezpieczony rów, ani 

nic, no i stało się, jak się stało, znaczy, że poszła guma i felga. Także i dalej ta firma, no nie 

wiem, znaczy gazownicza, nie wiem do kiedy oni będą dorobić, no bo przez tyle czasu raptem 



doszli do Pana [niezrozumiałe], to jest trochę, trochę nie powaga. I mieszkańcy, no mówię, 

znaczy żeby gdyby chociaż zostawili po sobie drogę taką, żeby to było przejezdne, ale żeby nie 

musieli mieszkańcy wychodzić z samochodu i poprawiać, żeby była możliwość przejazdu, także 

tak jedna firma, jak i druga. I Panie Wójcie, proszę o interwencję w tych firmach, bo ja po 

prostu... Ja już po prostu tracę cierpliwość do nich. Bo już ostatnio powiedziałem mi parę słów, 

no bo przecież to jest po prostu, no niepoważne traktowanie, żeby pracować jak se pracują, no 

bo przyjeżdżają sobie 9 godzina, jeszcze na placu nie ma, o 3 godzinie też ich nie ma, także 

tutaj mało tego, teraz praktycznie 2 tygodnie tak samo na placu budowy nie ma, nie wiem, no 

a mieszkańcy, no jest to bardzo duże utrudnienie, bo jest to po prostu offroad. To co w tej 

chwili.. taki, taką drogę jaką mamy. Dziękuję bardzo.” 

Wójt Gminy: „Remont na drodze Dworskiej... Rozumiem, że Radny rozmawiał z 

przedstawicielami tej firmy, tak? Z kim... No to komu Pan powiedział kilka słów? To poproszę o 

informację, komu Pan kilka słów powiedział? Bo tak Pan... takie słowa przed chwilą padły. 

Czyli Pan nie rozmawiał, Panie Radny, dobrze o to mi chodziło. 

No to z kim? Bo ja dzisiaj będę wykonywał telefon, więc chciałbym wiedzieć. Ale 

przedstawicielem firmy P... Przedstawicielem firmy PSG czy Stachoń? Przedstawicielem firmy 

PSG czy firmy Stachoń?” 

Mieczysław Dzierzęga: „Gazowniczej.” 

Wójt Gminy: „ Jeżeli idzie o gazowników, to ustalenia są takie jak Państwu przekazywałem, czyli 

do końca maja mają ten proces zakończyć. Ja oczywiście po dzisiejszej sesji zatelefonuję do 

kierownika tutaj odpowiedzialnego za tę inwestycje. Dzisiaj wrócili do pracy, bo tak jak Radny 

zauważył przez ostatnie półtorej tygodnia byli nieobecni, z racji prac interwencyjnych na 

innych odcinkach. Co do firmy Stachoń, to te utrudnienia występują, zdaję sobie z tego 

sprawę, no ale remont drogi no jest, jest jakby nierozerwalnie związany, że to utrudnienia 

muszą się pojawić. Ja też mam zastrzeżenia do... co do takiego bieżącego łatania ubytków. Nie 

zgodzę się z Panem Radnym, że w przypadku Polskiej Spółki Gazownictwa, bo oczywiście 

możemy narzekać na tempo prac i tempo wykopu, ale jednak no pozostawiają po sobie teren 

no myślę, że przygotowany i odpowiednio zabezpieczony. Przynajmniej ja z takimi obrazkami 

mam do czynienia, tym niemniej w tej kwestii ich również pouczę, więc tego bym partyzantką 

nie nazwał, bo widzę jakim materiałem są te dziury dziury zasypywane po wykopie i wkopaniu 

rur, to po pierwsze, jeżeli idzie o Stachonia, to tak jak Państwa informowałem, no z racji tego, 

że ten podział na zadanie inwestycyjne no następuje i w naszym przypadku chociażby mają do 

wykonania 6 remontów dróg, no musimy działać według pewnego harmonogramu i teraz 

mamy Salamandry etap 2, później przechodzimy na Wojdyłówkę i Kierpcówkę, w okresie 

wakacyjnym droga Dworska, o czym Państwa informowałem, ja zdaję sobie z tego sprawę, że 

dla mieszkańców jest ta trudność, ale rozmawiam z nimi i mam nadzieję, że to jeszcze kilka 

miesięcy wytrzymają, a po okresie wakacyjnym, na okres jesieni mówimy o remoncie na 

drodze Czajki, w międzyczasie, o czym Państwa dzisiaj informowałem, trzeba wykonać budowę 

sieci gazowej, tak żeby potem w tą świeżą nakładkę asfaltową nie wchodzić. Więc tutaj, jeżeli 

Radny ma tutaj tego rodzaju problemy, rozmawia, to ja jestem pod telefonem, nawet jeżeli w 

danym momencie nie odbiorę, to staram się oddzwaniać, proszę o informację jakie problemy 



od razu występują, jeżeli z kimś rozmawiacie, przyjmuję to do wiadomości też proszę o 

informację tak, żeby tutaj ten nacisk i jakby pilnowanie, z punktu widzenia realizacji inwestycji 

było, ja od czasu do czasu, regularnie, w tygodniu 2-3 razy, staram się tą drogą też przejechać, 

żeby utrzymać pewien poziom zainteresowania, bo ta droga no rzeczywiście, jak się nią 

przejedzie, to... no to pozostawia wiele do życzenia, ale cały czas z tyłu głowy pamiętam o tym, 

że występuje na tym odcinku remont, no i mieszkańcy też muszą to zrozumieć.” 

Radny  Maciej Krzeptowski:” Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, mam prośbę i pytanie w 

związku z tym, iż na Nędzy Kubińca mamy ciężki sprzęt do frezowania i poprawy drogi, prośba 

jest i czy jest taka w ogóle możliwość, żeby tutaj przy remizie OSP w stronę Rysulówki, no tam 

jest taki parometrowy odcinek tragicznego... tragicznej warstwy asfaltowej, jeśli by była 

możliwość, tam przy okazji, to jest wielka prośba tych parametrów zejść z Nędzy Kubińca i ten 

wjazd w Rysulówkę ewentualnie poprawić. I jeszcze jedna... jedna prośba, wziąć pod uwagę to 

gdzieś tam dawno było też mowa o przejściu dla pieszych, właśnie w rejonie od remizy w 

stronę kościoła, tutaj na tym odcinku bardzo dużo jednak tych dzieci ze strony Rysulówki i w 

kierunku szkoły przechodzi między tymi dwoma zakrętami, także prośba odnośnie tego asfaltu 

i mieć na uwadze ewentualnie w przyszłości to przejście dla pieszych. Dziękuje.” 

Wójt Gminy: „Kwestia Rysulówki to jeżeli idzie o remont bieżący, jak wiecie mamy 

zarezerwowany kwotę w budżecie 200.000 zł na takie remonty i tak naprawdę to co widzicie 

na Nędzy Kubińca konsumuje w całości tą kwotę. Tyle zapłacimy za remont bieżący na ulicy 

Nędzy Kubińca. Ja dzisiaj z samego rana rozmawiałem z przedstawicielem firmy Kala, ten ma 

wycenić tutaj cały ten pas na przy ulicy Rysulówka, przyjmując gdzieś tam warstwę frezowania 

na 5 cm, więc zobaczymy jaka to będzie kwota czy czy będziemy w stanie te środki znaleźć, bo 

tam takie bieżące łatanie rzeczywiście na tym odcinku nie ma sensu, więc biorę pod uwagę, że 

że tutaj ten odcinek przez nas też zostanie wyasfaltowany. Jeżeli idzie o przejście dla pieszych 

to przypomnę Państwu, że w tym roku złożyliśmy wniosek o dofinansowanie dwóch przejść dla 

pieszych, jedno koło ulicy Czajki, drugie tutaj koło poczty, czekamy na rozstrzygnięcie w tym 

zakresie. Jeżeli idzie o przejście, o którym mówił Pan Radny, myślę, że w ramach tej 

dokumentacji projektowej, którą planujemy opracować, będziemy to analizowali, przyglądali 

się no kwestii zasadności tutajbudowy przejścia dla pieszych w tym miejscu przy przy ulicy... 

przy wjeździe do ulicy Szeligówka. Czy jest taki sens czy czy nie? Tych wniosków o przejście dla 

pieszych ostatnio no coraz więcej przybywa, no ale na pewno rozwiązaniem nie jest też to, aby 

co 100 metrów takie przejście powstawało. Więc reasumując w ramach tej inwestycji 

opracowania dokumentacji projektowej, etap pierwszy, dla ulicy Nędzy Kubińca, jeżeli z toku 

analizy wyjdzie, że takie przejście jest potrzebne i ma to sens, to na pewno zostanie ono u nas 

do organizacji ruchu, a tym samym do projektu wpisane.” 

Prowadzący Artur Bukowski: „ Panie Wójcie 2 albo 3 tematy szybkie. Jedno to Karpielówka, 

koniec czerwca dla studzienki numer 2 od góry to już jest za późno, ona już praktycznie wyszła. 

Także prośba to w miarę szybko by nie było jakiejś tragedii. Druga kwestia, patrząc przez 

pryzmat dróg, chociażby Rysulówki i innych, przypomnienie, czy prośba o uczulenie naszej 

Straży Gminnej na kwestie ciężkich sprzętów poruszających się po tych drogach, tam gdzie 

mamy ograniczenia, no wydaje mi się, że powinniśmy pilnować tego, wychwytywać wszystkie 

budowy, które na tych ulicach mają miejsce, by to ci... te sprzęty, które niszczą te drogi, bo 



wybaczcie nie uwierzę w to, że są to zniszczone drogi przez zwykłe samochody osobowe, by 

tak się nie działo. No bo szkoda, szkoda z jednej strony tych dróg, które mamy remontowane 

czy wyremontowane, a z drugiej strony tych które nie są do końca przygotowane. I tu kwestia 

ostatnia, kwestia uczulenia też... Mamy do czynienia z inwestycją pod tytułem "Salamandra", 

inwestycją, która już no zrobiła się takim... no głośną inwestycją, jeżeli chodzi o Kościelisko i 

chciałbym, aby ta inwestycja mimo jej rozmachu też była pilnowana i była wzorem pod 

względem czystości tego co tam jest. Mamy szlak pieszy, który został zrobiony na Gubałówkę, 

na Butorowy, który jest w połowie wykonany, bo tyle możemy, ale by w tym miejscu ich 

uczulać, bo to co oni robią, te ich poprawki na bieżąco moim zdaniem nie są wystarczające. No 

a jako jako tak... przez pryzmat tak wielkiej inwestycji powinniśmy o to dbać. Pytanie, czy w ich 

przypadku też nie powinna być kwestia tej umowy, jak na Chotarzu, dotyczącej tego odcinka 

Salamandry? No bo mamy świeżą Salamandrę, no bądźmy szczerzy tam ładnych kilka tysięcy 

czy kilkadziesiąt tysięcy ton towaru musi dojechać.” 

Wójt Gminy Roman Krupa: „ Jeżeli idzie o studzienkę numer 2, jak powiedział Pan 

Przewodniczący, to oczywiście zanotowałem sobie. Ja mówiłem o no takim terminie 

końcowym te, tym... tym czerwcowym, zakładam, bo tak Pan Robert Stachoń się wypowiadał, 

że zrobi to wcześniej, aczkolwiek no tutaj będziemy na ten temat rozmawiali. Co do Rysulówka 

i tonażu to nie chcę wchodzić w temat Rysulówki, Budzówki, bo są to drogi, w których 

przypadku, których nakładka asfaltowa była położona bez właściwej podbudowy pod spodem i 

to dobrze widzimy w sytuacjach, kiedy następuje frezowanie, więc nie chcę tutaj tego jakby 

tematu otwierać. My staramy się w ramach tych inwestycji, które prowadzimy, oczywiście tych 

tonaż pilnować, ale sami wiecie, że nie jest to zadanie proste i łatwe, bo z punktu widzenia 

skutecznego nałożenia czy to mandatu to jest potrzeba ewentualnie posiadania dosyć blisko 

właściwej wagi. Te postępowania się toczą. My oczywiście podpisujemy stosowne umowy, o 

których Państwa informuje, od czasu do czasu, zabezpieczającej też nasze interesy i to też 

miało miejsce w przypadku Salamandry, czyli tej inwestycji, która się toczy. W najbliższym 

czasie mają tam być wykonane też prace porządkowe, tutaj zwłaszcza na odcinku samego 

zakrętu, został zakupiony przez nich pojazd, który... który ma za zadanie i obsługuje go 

człowiek, który ma za zadanie czyszczenie tych wszystkich samochodów, które z budowy 

wyjeżdżają, więc no tutaj zakładam, że w toku tej inwestycji oczywiście będą problemy 

występować, bo mówimy o skali, o bardzo dużym przedsięwzięciu, tym nie mniej postaramy 

się tutaj, żeby te minusy ograniczyć do minimum.” 

 

Prowadzący Artur Bukowski: „Szanowni Państwo, kończąc ten punkt informuje, że 

oświadczenia majątkowe zostały złożone i po analizie zostaną przesłane do Urzędu 

Skarbowego.”  

16. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Kościelisko: „W tym miejscu kończę obrady XLVII Sesji Rady Gminy 

Kościelisko i proszę Radnych Władysława Długosza i Mieczysława Dzierzęge o zapoznanie się z 

protokołem przed kolejną sesją. Dziękuję” 

 



      Protokół sporządziła: Aniela Ustupska  

 

 

 


